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Na dnevnom redu martovskog
zasedawa prokupa~kog parla-
menta na{lo se oko 50 ta~aka,
koje su odbornici razmatrali i
usvojili. Na samom po~etku sed-
nice Skup{tina je konstatovala
ostavku zamenika sekretara Sku -
p {tine Dragana Vuksanovi}a,
koji je preuzeo mesto na~elnika
Op{tinske uprave. 

Vi{e od polovine ta~aka dn -
e vnog reda ~inili su izve {taji o
radu i finansijskom poslovawu
javnih preduze}a i ustanova za
2013. godinu, kao i programi rada
sa finansijskim planom za 2014.
godinu. 

Odbornici su usvojili pred-
log Odluke Plana generalne reg-
ulacije Prokupqe i Odluku o
anga`ovawu revizora eksterne
revizije Zavr{nog ra~una buxeta

Op{tine za 2013. godinu. Tako|e
je usvojena Odluka o javnim
parkirali{tima, Odluka o loka -
lnim komunalnim taksama, kao i
odluke o promeni osniva~kog
akta javnih komunalnih pre-
duze}a „^isto}a“ i „Tr`nice“.

U nastavku sednice Skup { ti -
na je podr`ala Operativni plan
za odbranu od poplava za teri-
toriju op{tine Prokupqe, kao i
Godi{wi program za{tite ure -
|ewa i kori{}ewa poqopriv re d -
nog zemqi{ta za 2014. godinu, a
usvojen je i Izve{taj o radu Op -
{tinskog {taba za vanredne si -
tuacije za 2013. godinu. 

U okviru predlo`enih dop-
una odbornici su dali saglasnost
na predlog Odluke o obrazovawu
Komisije za regulisawe pravnog
statusa i na~ina finansirawa

slede}ih javnih preduze}a us-
tanova i slu`bi: JP za unapre -
|ewe i za{titu `ivotne sredine,
Turisti~ko sportski centar
Pro kupqe, Fond za razvoj sto ~a -
rstva, Radni~ki univerzitet i
Stru~ne slu`be mesnih zajed-
nica.

Na sednici je imenovan Alek-
sandar \or|evi} za direktora
TSC i Tijana Petrovi} za di-
rektorku Doma kulture „Radivo -
je Uvali} Bata“, koji su do sada
bili vr{ioci du`nosti direk-
tora ovih ustanova. 

S obzirom da je Op{tina
Prokupqe dobila saglasnost re-
sornog ministarstva, odnosno
Up rave za poqoprivredno zem -
qi {te na Program za{tite i
ure |ewa kori{}ewa poqopriv -
rednog zemqi{ta za 2014. godinu,

Skup{tina je usvojila i ovaj
Program.

Prema re~ima rukovodioca
Odeqewa za poqoprivredu Sr -
|ana Stamenkovi}a, Program se
kontinuirano sprovodi od 2009.
godine i do 2014. izdato je 172
hektara zemqi{ta bez naknade
(Poqoprivrednoj {koli, VP -
P[, Okru`nom zatvoru i Domu
za sme{taj i negu starih lica). U
zakup sa naknadom izdato je 324
hektara, kako fizi~kim tako i
pravnim licima. 

- Planirano je da se ove go-
dine u nadmetawima izda u zakup
oko 806 hektara. Op{tina je u
obavezi da do 1. juna donese od-
luku o davawu u zakup poqo-
privrednog zemqi{ta u dr`avnoj
svojini, rekao je Stamenkovi}.

Q.M.

Odr`ana 16. sednica Skup{tine op{tine Prokupqe

Odlukom koju su usvojili odbornici SO Prokupqe, stablo
hrasta sladuna, pod imenom „Dimkov hrast zapis“ u selu Velika
Plana, stavqa se pod za{titu kao Spomenik prirode tre}e kate-
gorije od lokalnog zna~aja.

Stablo je zapis i poseduje impozantne dimenzije starosti oko
300 godina, zbog ~ega predstavqa primerak o~uvane dendoflore Sr-
bije. Poseduje veliku estetsku vrednost, doprinosi lepoti pros-
tora, a kao reprezentativni primerak svoje vrste doprinosi
o~uvawu botani~ke raznovrsnosti ovog dela Srbije.

Na prostoru re`ima za{tite tre}eg stepena, kome pripada
„Dimkov hrast“,  odlukom Skup{tine propisane su mere kojima se
zabrawuje se~a stabla, lomqewe grana ili bilo kakve aktivnosti
koje bi o{tetile wegova svojstva. O sprovo|ewu propisanih mera
stara se vlasnik parcele na kojoj se hrast nalazi.

Imenovani direktori

Na 35. sednici Op{tinskog
ve}a Op{tine Prokupqe razma-
trani su izve{taji o radu i fi-
nansijskom poslovawu i upu}eni
Skup{tini na usvajawe, ~ija se
sednica o~ekuje krajem marta.

Sednicu je vodila zamenica
predsednika Op{tine Milica
Eri}, koja je kao najva`niju ta -
~ku izdvojila usvajawe Odluke o
planu generalne regulacije op -
{tine Prokupqe. S obzirom da
je ova ta~ka bitna za daqi razvoj
op{tine, ve}nici su je jedno-
glasno podr`ali.                                                                               

U okviru dopuna razmatrane
su i odluke o utvr|ivawu stepena
umawewa naknade za ure|ewe
gradskog ra|evinskog zemqi{ta,
koje }e, prema re~ima rukovodi-
oca Odeqewa za urbanizam i
stambene poslove Vesne @ivko -
vi}, biti umawene za 10 odsto,
kako bi podstakle legalizaciju
objekata na teritoriji op{tine
Prokupqe. 

Op{tinsko ve}e dalo je sa-

glasnost na predlog za sastav
Op{tinskog {taba za vanredne
situacije. 

Razmatran je i Nacrt opera-

tivnog plana za odbranu od po -
plava na teritoriji op{tine
Prokupqe, koji je dobio visoku
ocenu ve}nika. Prema re~ima

rukovodioca Odeqewa za poqo-
privredu Sr|ana Stamenkovi}a,
ovaj plan sadr`i program mera i
radova na vodotokovima drugog

reda, izuzimaju}i reku Toplicu,
Bresni~ku i Rastovni~ku reku,
koje su vode prvog reda, pa samim
tim sve mere i aktivnosti su us-

merene prema JP „Srbijavode“
VPC „Morava“ Ni{.

- U 2013. godini ure|eno je
re~no korito Stra`ava~ke reke
u du`ini od 600 metara, kao i
lokalitet oko gradskog grobqa
du`ine 100 metara. Za 2014. god-
inu predsednik Op{tine Pro -
kupqe, kao komandant [taba za
vanredne situacije, formirao je
Komisiju za izradu operativnog
plana za odbranu od poplava.
Komisija je obi{la vodotokove
drugog reda imaju}i u vidu buxet-
ska sredstva namewena za tu sv r -
hu i predlo`ila da se urede
re ~na korita Dragu{ke i Trna -
vske reke, {to je predvi|eno da
se uradi u toku ove godine, rekao
je Sr|an Stamenkovi} i dodao }e,
ukoliko to dozvoqava buxet, bi -
ti re{avani i problemi na dru -
gim rekama (Jo{ani~ka, Bre s -
ni~ka, Beja{ni~ka i Balino -
va~ka).                                                  

Q.M.

Sednica Op{tinskog ve}a

Razmatrani izve{taji o radu
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Ministar Vlade u ostavci
Milan Ba~evi} i delegacija ki-
neske nacionalne korporacije
Sinomach-Cneec-Cneetc, posetili
su Prokupqe i sa predstavni ci -
ma lokalne samouprave razgovar-
ali o mogu}nostima za inve s ti-
rawe u privredni razvoj top li -
~kog kraja.

- Na poziv prokupa~kog ru -
kovodstva do{li smo sa na{im
strate{kim partnerima, veli -
kom kineskom kompanijom, koja je
zainteresovana da u Srbiji ot vo -
ri tri industrijske zone, u koje
bi ulo`ila po milijardu evra.
Prokupqe je jedna od tri op{ ti -
ne koje su izabrane kao pogodne,
jer je ovaj kraj bogat prirodnim
resursima i ima veliki priv re -
dni potencijal, istakao je min-
istar Ba~evi}.

Prema wegovim re~ima, in-
vestitor od op{tinskog rukovod-
stva tra`i jedino da obezbedi od
60 do 100 hektara zemqi{ta u ko-
madu, dok }e komunalnu ifras-
trukturu budu}e industrijske
zo ne obezbediti ova korporacija.
Ba~evi} je rekao da je ovo za
Prokupqe istorijska {ansa i da,
kada je re~ o ovim investito ri -
ma, nemamo pravo na gre{ku, ve}

im moramo omogu}iti odgova ra -
ju}i ambijent za ulagawe i pri -
premiti neophodnu projektnu
dokumentaciju.

Na sastanku sa prokupa~kim
rukovodstvom istaknuto je da je
ova kineska korporacija zain-
teresovana da u industrijsku zonu
u Prokupqu ula`e u oblasti
prehrambene industrije, preradu
vo}a i povr}a i u geotermalnu en-
ergiju.

Ministar je, tako|e, naglasio
da je Prokupqe izabrano i zbog
blizine Kosova i Metohije, jer je
razvoj ovog podru~ja zna~ajan
kako bi zadr`ali qude da ostanu
tu da `ive.

Kineske investicije u Srbiji
rezultat su strate{kog spora zu -
ma koji je Srbija potpisala sa
Kinom, zemqom koja je tradici -
onalno prijateq Srbije.

- Sada je do{lo vreme da se to
prijateqstvo preto~i u kon kre -
tne ekonomske projekte i ja~awe
ekonomske saradwe dve zemqe,
rekao je Ba~evi}.

Ova kineska korporacija za -
po {qava ~etiri miliona qudi
{irom sveta i ima godi{wi pri-
hod od 26 milijardi evra. Wen
predstavnik, direktor Ni Vajn-

hong je rekao da im je ciq da u Sr-
biju dovedu oko deset velikih
multinacionalnih kompanija i
da ova kineska korporacija spada
me|u 500 najve}ih u svetu. Ne-
davno je na Ubu otvorena indus-
trijska zona, na povr{ini od 100
hektara, koja bi trebalo da za-
posli oko 15 hiqada qudi.

Predsednik SO Prokupqe
Radoslav Mihajlovi} je rekao da
je ovo jedinstvena prilika za
pro kupa~ku op{tinu i da }e ru -
ko vodstvo Op{tine dati sve od

sebe da ispo{tuje zahteve in-
vestitora. On je istakao da }e in-
vestitoru biti ponu|ene tri
lo kacije za industrijsku zonu,
prvenstveno one za koje postoji
potrebna projektna dokume nta -
cija.     

Ministar Ba~evi} je sa ki-
neskom delegacijom i predsta v -
nicima Op{tine Prokupqe
obi {ao jednu od potencijalnih
lokacija za industrijsku zonu u
Prokupqu.

Q.M.

Kineska elektro-energetska i tehnolo{ka korporacija zainteresovana da investira u Toplici

Za industrijsku zonu milijardu evra

Nakon tri i po godine rada
zavr{en je Program evropskog
partnerstva sa op{tinama u 25
op{tina ju`ne i jugozapadne Sr-
bije. U tom periodu zaposleno je
oko tristotine qudi, stvoreni
uslovi za otvarawe jo{ tri
hiqade novih radnih mesta u
narednih pet godina, kao i ambi-
jent za privla~ewe investicija
od najmawe 30 miliona evra. Uz
finansijsku podr{ku Evropske
unije, Vlade [vajcarske, Vlade
Srbije i 25 lokalnih samouprava
koje su u~estvovale u programu,
realizovano je 255 projekata.

- Evropska unija sprovodi u
Srbiji vi{e od 500 projakata,
ali EU PROGRES je jedan od na-
j zna~ajnijih, jer je doprineo eko -
nomskom napretku, poboq{awu
infrastrukture, op{tinskih us-

luga, zdravstva, pomo}i socija l -
no ugro`enim grupama, ravno -
pravnosti `ena, unapre|ewu ob -
ra zovawa i kulture, izjavio je
{ef Delegacije EU Majkl De-
venport. 

Od jula 2010. godine do marta
2014. godine, sproveden je 41 pro-
jekat za razvoj industrijskih
zona, planske dokumentacije i
preduzetni{tva, da bi se pokre -
nulo zapo{qavawe u ju`noj i ju-
gozapadnoj Srbiji. Kroz 34
projekta komunalne infrastruk-
ture pru`en je doprinos
poboq{awu `ivotnih uslova za
150.000 qudi i stvoreno povoqno
poslovno ok ru ̀ ewe za vi{e od
800 predu ze }a. Program je radio
i na 48 pro - jekata koji su se di-
rektno bavili pitawima
za{tite ̀ ivotne sredine, {to je
bio jedan od najve}ih prior-
iteta. EU PROGRES je podr`ao
sprovo|ewe tri regionalna pro-
jekta u oblasti poqoprivrede,
uspostavqawe dva po  - qo  -
privredna klastera i nekoliko
investicija za razvoj sela.

- Uskoro o~ekujemo po~etak
novog programa, jer je u toku pot-

pisivawe ugovora sa donatorima.
Novi program }e obuhvatati ob -
lasti kao i EU PROGRES, osim
{to }e prioritet biti projekti
koji doprinose ekonomskom ra -
zvoju op{tina i kreirawu novih
radnih mesta, rekao je menaxer za
komunikacije EU PROGRES De -

jan Drobwak. On je tako|e dodao
da }e, pored 25 op{tina, jo{ de -
vet biti obuhva}ene novim pro-
gramom. To su op{tine Brus,
Me ro{ina, Aleksinac, Doqevac,
Babu{nica, Bela Palanka, Ga -
xin Han, Kwa`evac i Svrqig. 

Q.M.

Zavr{en Program evropskog partnerstva sa op{tinama – EU PROGRES

Projektima do boqih `ivotnih uslova

Evropska unija finansijski
podr`ava Program evropskog
partnerstva sa op{tinama – EU
PROGRES sa 14,1 milion evra,
Vlada [vajcarske sa 2,9 mil-
iona evra, dok Vlada Republike
Srbije u~estvuje sa 3,6 miliona
evra.

Na proteklim parlamentarnim izborima odr`anim 16. marta
2014. godine, od upisanih 39.480 bira~a, glasalo je 22.727. Neva`e}ih
listi}a bilo je 405. Najve}i broj glasova 11.920 osvojila je lista
SNS, koalicija SPS, PUPS, JS dobila je 2.950 glasova, NDS 1.713,
URS 1.660,  DS 884, DSS 799, LDP 745, Dveri 656, SRS 431, CG 229,
Sa{a Radulovi} 129, Tre}a Srbija 67, Ruska stranka 40, SDA 28,
RDS-SDS 23, SVM 21, GG PF 19, Albanci 14, Emir Elfi} devet (9). 

Glasalo se na 91 izbornom mestu i u Okru`nom zatvoru. Izbori
na teritoriji op{tine Prokupqe, u svim izbornim jedinicama pro-
tekli su regularno.

Rezultati parlamentarnih
izbora za op{tinu Prokupqe
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Javno preduze}e za urbanizam
i ure|ewe Op{tine Prokupqe
privodi kraju rekonstrukciju
ulice Ivan Goran Kova~i} u
prokupa~kom nasequ Jabukar.
Op{tina kao osniva~ ovog pre-
duze}a obezbedila je sredstva za
rekonstrukciju  ulice u vred-
nosti od 2.300.000,00 dinara,
preko Ministarstva za lokalnu
samoupravu.

U toku su radovi koji preth-
ode asfaltirawu ulice, a to po-
drazumeva prilago|avawe vo do-

 vodne i kanalizacione mre`e,
odnosno kompletnu infrastruk-
turu, kako bi se do{lo do faze
asfaltirawa. Izvo|a~ radova je
preduze}e ABM „Putogradwa“
Mramor, koje je izabrano kao na-
jpovoqniji ponu|a~ u javnoj
nabavci.

- U skladu sa planom javnih
nabavki i dogovora sa osniva~em
na{eg preduze}a, izabrali smo i
najpovoqnijeg ponu|a~a za
odr`avawe javne rasvete. To je
preduze}e „Jeftovi}“ doo Bor, a

pripremamo i javnu nabavku za
odr`avawe vertikalne i hori-
zontalne signalizacije, kazao je

direktor JP za urbanizam i
ure|ewe Op{tine Prokupqe
Novica Radosavqevi}. 

Q.M.

- Odmah nakon formirawa
nove Vlade analizira}e se svi
relevantni faktori i poku{ati
da se prevazi|u svi aktuelni i
svi ostali nagomilani problemi
u zdravstvu, koji su izazvali
talas nezadovoqstva zdravstve -
nih radnika u Srbiji, rekao je
prilikom nedavne posete Pro -
kupqu dr`avni sekretar u Min-
istarstvu zdravqa Republike
Srbije prof. dr Berislav Veki}. 

On je objasnio da je najve}i
talas nezadovoqstva u posledwe
vreme izazvalo uvo|ewe solidar -
nog poreza, koji }e morati kod
zdravstvenih radnika da obuhva -
ti i lekarsku pripravnost i de -
`urstva. Tako|e je rekao da su,
kao znak upozorewa, zapretili
{trajkom pre svega lekari Kli -
ni~kog centra u Ni{u i dodao da
nikakav {trajk ne sme i ne mo`e
ugroziti zdravstveni sistem Sr-
bije niti potrebe pacijenata. 

Dr`avni sekretar sa sarad-
nicima, pomo}nikom ministra za
zdravstveno osigurawe Gordanom
Bastom i pomo}nikom ministra
za programsku zdravstvenu za{ -
ti tu i javno zdravqe Darkom La -
ke ti}em, posetili su Apote kar-
sku ustanovu u Prokupqu. Direk-
tor ove ustanove Zlatan Miq ko -

vi} upoznao je goste iz Mi ni -
starstva zdravqa sa na~inom
rada i programskim aktivnos-
tima Apoteke. Tako|e je nagla -
sio da ova ustanova pokriva
ve liko podru~je i da je u ciqu
pru ̀ awa {to boqih zdrav stve -
nih usluga na teritoriji op { -
tine Prokupqe otvoren veliki
broj apoteka. 

Veki} je izrazio zadovoqstvo
postignutim u ovoj zdravstvenoj
ustanovi i naglasio da je pro ku -
pa~ka Apoteka jedna od najboqih
i najuspe{nijih u Srbiji, jer je
tokom pro{le 2013. godine us-
pela da ostvari suficit u poslo-
vawu od 19 miliona dinara. 

Delegacija Ministarstva zd -
ravqa posetila je Dom zdravqa,
koji radi u jednom od najve}ih
nezavr{enih zdawa u Srbiji. Ve -
ki} je nakon obilaske zgrade is-
takao da ovaj ambiciozni obje -
kat, nakon vi{e od 25 godina, mo -

ra kona~no da bude zavr{en, kako
bi opravdao prostornu funkci -
onalnost jedne od najve}ih zdrav -
stvenih ustanova u ovom delu
Srbije. 

Direktor Doma zdravqa u
Pro kupqu dr Neboj{a Vukadi-
novi} je objasnio da }e kada bude
zavr{eno, u ovo zdawe biti pre -

ba ~ena pojedina odeqewa pro ku -
pa~ke Bolnice „Dr Aleksa Sa -
vi}“, a u drugom delu sredwa Me -
dicinska {kola, koja radi u na -
{em mestu i koja }e tako, na
najboqi na~in, mo}i da primeni
redovnu praksu. 

Gosti su upoznati i sa ve-
likim finansijskim problemi -
ma i dugovima iz prethodnog
perioda, koji prave probleme u
radu ovoj ustanovi, ali i sa ve-
likim naporima da se ti prob-
lemi otklawaju u hodu i fi na-
 nsijska dubioza umawi.

- Ovde postoji kompletna
oprema za radiologiju, odnosno
rendgen kabinet koji ne mo`e da
radi, jer u Domu zdravqa nema
stru~nog osobqa, odnosno speci-
jaliste radiologa koji bi vr{io
preglede pacijenata, rekao je Vu -
kadinovi}.

Veki} je istakao da bi loka l -
na samouprava u Prokupqu mo ra -
la da na|e na~in i izdvoji po -
trebna finansijska sredstva za
specijalizaciju bar dva lekara
ove medicinske struke. 

- Ako su u Smederevu mogli da
zaposle sve zdravstvene radnike
sa biroa Nacionalne slu`be za
zapo{qavawe u tom mestu, 11
lekara i pet stomatologa, onda i

Prokupqe mora da izdvoji sred-
stva za usavr{avawe ova dva ne o -
phodna stru~waka, rekao je Ve -
ki} i dodao da }e Ministarstvo
zdravqa u~initi sve i pomo}i u
podizawu nivoa primarne zdrav -
stvene za{tite u na{oj op{tini. 

U tom ciqu Ministarstvo je
ve} doniralo jedno terensko vo -
zi lo za potrebe patrona`ne slu -
`be Doma zdravqa, ali }e veoma
brzo, prema Veki}evim re~ima,
dobiti i najsavremenije teren-
sko stomatolo{ko vozilo, koje
}e omogu}iti da se usluge stoma-
tolo{ke za{tite i le~ewa pru -
`aju i stanovnicima na seoskom
podru~ju op{tine Prokupqe gde
ne postoje ni zdravstvene ni
stomatolo{ke ambulante.

- Ova pokretna stoma tolo { -
ka ordinacija sa zubarskom sto -
licom i svim ostalim donacija je
jedne italijanske ku}e Mini sta -
rstvu zdravqa Republike Srbije,
a mi smo odlu~ili da ga poklo ni -
mo Domu zdravqa u Prokupqu,
kazao je Veki} i dodao da je to
u~iweno u ciqu prevazila`ewa
problema velike razu|enosti te -
rena, od 70 kilometara u pre~ -
niku, koji pokriva Dom zdravqa
u Prokupqu. 

M.M.

Delegacija Ministarstva zdravqa Republike Srbije posetila Prokupqe

Nova Vlada posveti}e vi{e pa`we zdravstvu

Asfaltirawe ulice u Jabukaru
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Po~etak prole}a pravo je
vre me za „veliko spremawe“ pro -
stora u kome `ivimo, zelenih
povr{ina, kao i okoline koja nas
okru`uje. Ve} mesec dana traje
akcija koju sprovodi JKP “^i -
sto}a“, a koja ima za ciq da
gra|anima Prokupqa obezbedi
lep{u i zdraviju `ivotnu oko -
linu.

- Po~eli smo sa ~i{}ewem
divqih deponija po mesnim zajed-
nicama, kao i sa odvo`ewem ot-
pada i {uta koji su gra|ani
sa kupili u svojim doma}inst -
vima. Na{a slu`ba odazvala se
svima koji su `eleli da se re{e
otpada, tako da smo do sada imali
ukupno oko dvadesetak poziva
gra |ana i predstavnika mesnih
zajednica, rekao je Sini{a Qu -
boja, rukovodilac tehni~kog sek-
tora u JKP “^isto}a“. 

U okviru prole}nih aktiv no -
sti po~ela je i sadwa drve}a i
ukrasnog biqa na zelenim pov r -
{inama i svuda gde je drve}e sta -
ro i bolesno. Na keju, u blizini
Osnovne {kole „ 9. oktobar“, za -
sa |eno je 30 lipa starosti od tri
do pet godina, kao i 10 lipa u cr -
kvenom parku. U porti gradske
crkve zasa|eno je 30 tuja, vi{e
ukrasnih `bunova i prizemnih
cvetnih aran`mana, kao i jedna
Pan~i}eva omorika i dve `a lo s -
ne vrbe pored ~esme. U parku po -
red @elezni~ke stanice zasa |e-
no je 12 lipa, a za nekoliko dana
po~e}e sadwa javora u gradskom
drvoredu.

- Pre mesec dana po~eli smo
sa proizvodwom u rasadniku koji
se nalazi na povr{ini od dva
hektara, iza vodovodne stanice
prekoputa FOM-a. Imamo oko

400 tuja i 380 javora, kao i rez ni -
ce `utog i plavog bagrema. Od
Instituta za {umarstvo dobili
smo 15.000 zrna za proizvodwu
ovih vrsta bagrema, tako da }emo
u narednom periodu mo}i da
po{umqavamo sve goleti na ter-
itoriji na{eg grada, istakao je
Sini{a Quboja.

On je, tako|e, naglasio da }e
ovo preduze}e po prvi put ove go-
dine proizvesti oko 20.000 ra sa -
da cve}a, od kojih }e dve tre}ine
biti iskori{}eno za sadwu po
gradskim parkovima, dok }e se os-
tala koli~ina prodavati.  

- Planiramo da proizvodimo
velike koli~ine rasada cve}a, do
120.000 godi{we. U cve}ari smo
formirali o`ili{te reznica za
proizvodwu lipe, topole, ba gre -
ma i ukrasnog {ibqa, tako da se
nadamo da }e nam cve}ara i rasad-

nik znatno uve}ati prihode, ka -
zao je Quboja i istakao da su sve
aktivnosti realizovane u sa ra -
dwi sa KJP „Gradski vodovod“
koji je tehni~ki opremqen za ovu
vrstu poslova.  

Q.M.

Prokupa~ko Javno preduze}e za za{titu i unapre|ewe `ivotne
sredine obele`ilo je 22. mart, Svetski dan voda, organizovanom ak-
cijom ~i{}ewa priobaqa i keja kraj reke Toplice. 

U ovoj akciji prikupqeno je nekoliko stotina kilograma or-
ganskog sme}a i sekundarnih sirovina.

Prema re~ima direktora ovog preduze}a Miroquba Krasi}a,
prikupqena je velika koli~ina otpada, pre svega plasti~nih
fla{a, kesa i druge ambala`e, {to govori o tome da gra|ani
Prokupqa imaju jako lo{ odnos prema o~uvawu zdrave `ivotne sre-
dine i prirodnog okru`ewa.

- Dana{wa akcija imala je za ciq da uka`e na veliki zna~aj
ekolo{ki ~iste pija}e vode, koja je na razli~ite na~ine ugro`ena
i svaki dan je ima sve mawe, iako su weni resursi obnovqivi, kazao
je Krasi}.

Akciji ure|ewa priobaqa reke Toplice, koja u du`ini od oko
tri kilometra proti~e kroz Prokupqe, pridru`ili su se i ~lanovi
Udru`ewa rekreativnih ribolovaca „Bistro“, kao i ribo~uvarska
slu`ba DOO „Ju`na Morava 2“. Akciju su podr`ali svojim pris-
ustvom i ~lanovi Op{tinskog ve}a Op{tine Prokupqe. 

Povodom obele`avawa Svetskog dana voda ovo preduze}e je za
sve osnovce organizovalo predavawe u ciqu podizawa ekolo{ke
svesti kod najmla|e populacije. 

M.M.

Prole}ne aktivnosti KJP „^isto}a“

Po~ela sadwa drve}a i ukrasnog biqa

U okviru prole}ne akcije ~i{}ewa zelenih povr{ina radnici
Javnog preduze}a za za{titu i unapre|ewe `ivotne sredine krenuli
su sa velikom akcijom ~i{}ewa i renovirawa mobilijara, sport-
skih rekvizita i de~jeg igrali{ta na Hisaru, omiqenom {etali{tu
i izleti{tu Prokup~ana.

U akciji je o~i{}en celokupan prostor, prikupqeno sme}e du`
glavnog puta, stepeni{ta koje vodi do vrha Hisara i du` svih
{etali{nih staza. 

O~i{}en je i zeleni prostor, ukloweno i ise~eno grawe i ofar-
bane i osve`ene sprave za rekreaciju, kao i tabla na ulazu u
{etali{te. 

Posebna pa`wa posve}ena je de~jem igrali{tu, koje je na radost
mali{ana oslikano likovima iz crta}a i ukra{eno veselim bojama. 

- Kao staraoci nad brdom Hisar, u svim godi{wim dobima
posve}ujemo veliku pa`wu higijeni, odr`avawu terena i za{titi
prirodnog okru`ewa, rekao je direktor JPZZS Miroqub Krasi}. 

On je podvukao da su mnogo pa`we i truda ulo`ili kako bi ovo
omiqeno {etali{te i mesto za rekreaciju dece i Prokup~ana svih
uzrasta dobilo sve` i umiven prole}ni sjaj. 

Tako|e, naglasio je da se ne mo`e zanemariti i ~iwenica da se i
pored svega gra|ani i daqe nemarno odnose prema ovom izleti{tu
koje je ukras Prokupqa.

- Krajwe je vreme da shvatimo da samo zajedni~kim naporom
mo`emo da izgradimo i sa~uvamo ovo izleti{te u svoj wegovoj lep-
oti i rasko{i, podvukao je Krasi}.

M.M.

U Prokupqu obele`en Svetski dan voda

OO~~iissttiillii  kkeejj   kkrraajj   rreekkee  TToopplliiccee
Prokupa~ko preduze}e JPZZS o~istilo {etali{te na Hisaru

Umivene prole}ne staze
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Povodom 15 godina od po~e -
tka napada NATO na Saveznu Re-
publiku Jugoslaviju, u Prokupqu
su 24. marta polo`eni venci i
cve}e na spomenik 45 poginulih
vojnika i policajaca iz na{e
op{tine, kao i na spomen obe le -
`je u krugu prokupa~ke kasarne,
na koju je pao prvi projektil.
Prokupqe je te no}i ne{to pre
20.00 sati 1999. godine prvo
mesto u Srbiji koje je bombar-
dovano, a prilikom bombar-
dovawa prokupa~ke kasarne pala
je i prva `rtva bombardovawa –
vojnik Boban Nedeqkovi}.

Pred spomenikom u centru
grada parastos je slu`ilo sve { -
tenstvo crkve Svetog Prokopija,
a vence na spomenik polo`ile su
delegacije Vojske Srbije, lo ka -
lne samouprave, porodice pogin-
ulih vojnika i policajaca, Ud ru-
`ewe boraca od 1990. do 1999. go-
dine, kao i Udru`ewe ratnih vo-
jnih invalida i drugih bora~kih
udru`ewa, Udru`ewe rezervnih
vojnih stare{ina, ustanova i
politi~kih partija. 

Obra}aju}i se prisutnima,
pred sednik Udru`ewa boraca
rata od 1990. do 1999. godine i ko-

mandant Civilne za{tite u vre -
me bombardovawa, Ratko Ze~evi}
je naglasio da se te 1999. godine u
prole}e ratnoj mobilizaciji
oda zvalo gotovo 100 odsto rezer -
vnog sastava ili svi oni koji su
mogli da nose oru`je, {to je svo-
jstveno Topli~anima, koji su odu-

vek i u svim oslobodila~kim ra-
 to vima bili na braniku slobode
svoje domovine.

- Nikad ne smemo zaboraviti,
jer bi zaborav predstavqao pre -
se cawe ve~ne niti slavne top li -
~ke istorije, koja je u sjajnoj mi -
nijaturi i istorija celog srp-

skog naroda, rekao je Ze~evi}
citiraju}i re~i srpskog patri-
jarha Varnave, izgovorene pri-
likom sve~anog otkrivawa spo -
me nika 1934. godine junacima
Drugog Gvozdenog puka iz Prvog
svetskog rata. 

- Zaboraviti ih nikad ne

smemo, jer ve}e i ta~nije adrese
od imena uklesanih u ovaj spo me -
nik nema, rekao je Ze~evi} i do -
dao da junaci, koji su hrabro bra -
nili vojni~ku slavu srpskog nar-
oda du` Kosova i Metohije, na
Ko{arama, Ka~ikolu, Uro{evcu,
Bajgori jesu najsvetliji likovi u

novijoj srpskoj istoriji, u pos -
ledwoj deceniji minulog veka. 

Ze~evi} je pozvao predstav ni -
ke vlasti i dr`ave da vi{e pa -
`we poklone porodicama i deci
onih koji su `ivote dali za
dr`avu.

- Po~ivajte u miru u naru~ju
va{e majke Toplice, koja vas
nikada ne}e zaboraviti, jer ste
vi istinski junaci i draguqi, u
onoj sjajnoj istorijskoj „topli -
~koj minijaturi“ koju je skovao
na{ stradalni srpski narod, pod-
vukao je Ze~evi}.

Delegacija Vojske i lokalne
samouprave, kao i rodbina, polo -
`i la je vence pijeteta i na spo -
men obele`je vojniku Bobanu
Ne deqkovi}u u prokupa~koj ka -
sarni, a predstavnici lokalne
samouprave priredili su prijem
za porodice i rodbinu nastra da -
lih u NATO agresiji.

Prokupqe je jedan od retkih
gradova u na{oj zemqi koji je vo-
jnicima i policajcima iz posled-
weg srpskog rata podigao spo me-
nik. Spomen obele`je simbo li -
~ki predstavqa celinu, ogromnu
bronzanu kuglu razorenu NATO
projektilom, Srbiju razorenu u
NATO agresiji i rad je poznatog
prokupa~kog i srpskog vajara
Dragana Drobwaka.  

M.M.

Obele`eno 15 godina od NATO agresije

Po~ast braniocima slobode

U Prokupqu je odr`ana
Izborna skup{tina Op{tinske
organizacije vojnih penzionera
Prokupqe. Pored delegata iz
Prokupqa, Mero{ine, Doqevca,
Blaca, @itora|e i Kur{umlije,
sednici Skup{tine prisustvo-
vali su i predstavnici Komande
prokupa~kog garnizona, SUB-
NOR-a, rezervnih vojnih
stare{ina, Udru`ewa boraca od
1990. godine i Udru`ewa pen-
zionera iz Prokupqa. Ina~e, ova
organizacija trenutno broji 268
~lanova.

Govore}i o ~etvorogodi{ -
wem radu, predsednik organi-
zacije Vid [arac rekao je da su
oni najve}u pa`wu poklonili
ostvarivawu prava vojnih pen-
zionera iz oblasti penzijskog i
invalidskog poslovawa. 

- Zakinuta prava vojnih pen-
zionera iz penzijskog i invalid-
skog osigurawa organizacija je za
svoje ~lanove pred nadle`nim
sudovima dokazala i ta nepravda
je ispravqena, rekao je [arac i
istakao da se velika pa`wa u
proteklim godinama poklawala
stambenom zbriwavawu i brizi o
starim i bolesnim vojnim pen-

zionerima.
- Zahvaquju}i izuzetno do-

broj saradwi sa Glavnim odbo -
rom Udru`ewa vojnih penzi o-
nera Srbije, re{ili smo mnoge
probleme od interesa za ~lanove,
rekao je on i dodao da je ta pomo}
do izra`aja do{la naro~ito pri-
likom uskla|ivawa i isplate vo-
jnih penzija u skladu sa za ko n-
skim propisima.

Na sednici je istaknuto da je
organizacija imala dobru sara -
dwu sa Komandom prokupa~kog
garnizona, lokalnom samoupra -
vom i mnogim organizacijama i

udru`ewima iz Prokupqa. 
Izve{taj o radu organiza -

cije, kao i plan rada za naredni
~etvorogodi{wi period jedno-
glasno su usvojeni.

Delegati skup{tine su za
predsednika Organizacije vojnih
penzionera Prokupqa ponovo iz-
abrali Vida [arca, a za wegovog
zamenika @ivka Jaji}a. 

D.B.

Za desetodnevni besplatan boravak penzionera u bawama i rehabilitacionim centrima {irom Sr-
bije prijavilo se skoro 420 prokupa~kih penzionera. To je za oko 150 penzionera mawe u odnosu na
pro{lu godinu.

- Republi~ki zavod za penzijsko i invalidsko osigurawe, koji snosi tro{kove boravka u bawama i re-
habilitacionim centrima, ta~no je propisao uslove koji treba da se ispune da bi se besplatno borav-
ilo u bawama. Ko je ispunio uslove i ko }e boraviti u srpskim bawama odredila je posebna komisija
Filijale RF PIO U Prokupqu, re~eno nam je u Op{tinskoj organizaciji penzionera Prokupqa.

Kao i pro{le, tako }e i ove godine na besplatan boravak u bawama biti upu}eno 65 prokupa~kih
penzionera. Penzioneri kojima se odobri boravak u bawama i rehabilitacionim centrima mo}i }e to
pravo da iskoriste od maja do kraja oktobra ove godine.

D. B.

Besplatan boravak penzionera u bawama

Mawi broj prijavqenih

Udru`ewe rezervnih vojnih penzionera

Vid [arac ponovo predsednikVid [arac ponovo predsednik
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Op{tina Prokupqe jedna je
od prvih dvadeset u Srbiji koju je
Delegacija Evropske unije u Sr-
biji odabrala za realizaciju pro-
jekta „Socijalna inkluzija na j -
ugro`enijih grupa ukqu~uju}i i
Rome kroz raznovrsniju ponudu
socijalnih usluga u lokalnim za-
jednicama“, koji se finansira iz
predpristupnih fondova EU. 

- U ovih 20 pilot op{tina i
gradova bi}e obrazovani takoz-
vani mobilni timovi za inkluz-
iju Roma, u ciqu unapre|ewa ko -
munikacije i koordinacije slu -
`bi koje se na lokalnom nivou
bave problemima Roma, rekao je
koordinator za romska pitawa,
Safet Su{ica. 

Peto~lani tim }e ~initi ko-
ordinator, zdravstveni medija-
tor, pedago{ki asistent, pred -
s tavnik Centra za socijalni rad
i filijale Nacionalne slu`be
za zapo{qavawe. 

- Prokupqe je imalo ~ast da
bude izabrano me|u 120 op{tina
u Srbiji, ali zato {to je ispu ni -
lo stroge kriterijume OESCE,
koji zahtevaju da pri lokalnim
samoupravama aktivno deluju ko-
ordinator za romska pitawa, pe -
dago{ki asistenti  i zdrav stve-

ni medijatori, podvukao je Su -
{ica. 

Prema wegovim re~ima u na -
{oj op{tini pored koordinato -
ra postoje tri pedago{ka asi s-
te nta, zahvaquju}i kojima su sada
sva romska deca ukqu~ena u sis-
tem {kolskog obrazovawa i zd -
rav stveni medijator koji je omo -
gu}io da mnogi Romi po prvi put
dobiju zdravstvene kwi`ice. 

Me|u Romima su najve}i pro-
blemi {kolovawa, le~ewa, zapo -
{ qavawa i stanovawa ove naj u-
gro`enije socijalne grupe u Sr-
biji. 

- Nadam se da }e Op{tina
Pro kupqe konkurisati za sve
donacije u okviru me|unarodnih
projekata koje }e obezbediti  in-
ostrane donacije za unapre|ewe

ovda{we romske zajednice, kazao
je Su{ica. 

On podvla~i da je za inos-
trano ulagawe odlu~uju}a uloga
lokalne samouprave, koja treba
da ima konkretne planove za
pronala`ewe posla za Rome i iz-
gradwu romskih naseqa, za {ta je
ve} ponu|ena pomo} Evropske
unije. 

- Ovo shvatamo ne kao nagra -
du, ve} kao veliku odgovornost,
{to o~ekujemo i od lokalne sa -
mouprave naro~ito u situaciji
ka da vi{e nije dovoqna poli ti -
~ka urgencija kako bi neka sred-
stva do{la u na{u op{tinu, ve}
vrlo kvalitetni i precizni raz -
vojni projekti, od kojih nam sada
sve zavisi, istakao je Su{ica. 

-  Kao podr{ku mobilnim ti -

movima OESCE je prokupa~koj
Kancelariji za romska pitawa
poklonio i novo terensko vozilo
vredno 200.000 evra, koje }e slu -
`iti zdravstvenim i prosvetnim
medijatorima u obilasku terena,
naglasio je Su{ica. 

On obja{wava da je veoma va -
`no da u narednom periodu budu
izra|eni infrastrukturni pro-
jekti za re{avawe problema ur-
banizacije i ure|ewa romskih
naseqa, koji do sada nije dovoqno
sagledan, {to }e omogu}iti in-
ostrane donacije vredne vi{e
stotina hiqada evra. 

Delegacija Evropske unije u
Srbiji nedavno je raspisala ko -
nkurs za podno{ewe predloga u
okviru projekta „Podr{ka soci-
jalnoj inkluziji  najugro`enijih
grupa“, ukqu~uju}i Rome, vredan
4,35 miliona evra. Konkurs ima
za ciq unapre|ewe socijalne in -
klu zije i smawewe siroma{tva
me|u pripadnicima  najugro ̀ e -
ni jih i najsiroma{nijih dru { -
tvenih grupa. 

Ovo podrazumeva i una pre |e -
we efikasne upotrebe sredstava
kroz saradwu sa partnerima i
drugim akterima ukqu~enim u
pru`awe podr{ke ugro`enim
grupama, kao i podsticawe i una -
pre|ewe me|uop{tinske saradwe
u pru`awu socijalnih usluga
kroz takozvani „grupni pristup“. 

M.M.

Dru{tvo Roma u Prokupqu
zapo~elo je realizaciju svog pro-
jekta pod nazivom „Boje kultu -
re“, koji je sa 17.000 evra pod -
r`a la Evropska unija u okviru
me|unarodnog programa „Mladi
u akciji“.

Kako je rekao predsednik
ovog Udru`ewa Dejan @ivkovi},
u Prokupqu se okupilo 30 mla -
dih qudi, uglavnom studenata
dru{tvenih nauka iz Portugala,
Malte, Rumunije, Italije i biv -
{ih jugoslovenskih republike
Slovenije, Bosne i Hercegovine,
Crne Gore, Mekedonije, sa Kos-
meta i iz Srbije, razli~itih na-
cionalnosti i vera. 

- Ciq projekta, koji }e se u
Prokupqu realizovati do 31.
marta ove godine, je promocija
solidarnosti i jednakosti me|u
qudima celog sveta, bez obzira
na wihovu rasnu, nacionalnu,
versku, kulturnu i seksualnu
razli~itost, rekao je @ivkovi}. 

On je objasnio da }e ovi mla -
di u okviru kreativnih radion-
ica posetiti dva romska naseqa
i upoznati se sa `ivotom romske
zajednice u Prokupqu.

- Ovi mladi qudi razli~itih
nacionalnosti i vera u okviru
projekta nau~i}e da primewuju
ta kozvani „kreativni“ alat (pes -
ma i video zapis), kao najboqi

na~in isticawa i ukazivawa na
problem u borbi protiv dis kri -
minacije i socijalne iskqu ~eno -
sti, pre svega romske omladine,
kazao je @ivkovi}.

On je dodao da }e u okviru
ovakvog dru`ewa i rada biti
sa~iwena i jedna zajedni~ka pe -
sma, himna ovog i svih budu}ih
internacionalnih okupqawa
mla dih koji se bore protiv svake
vrste diskriminacije.

M.M.

Predsednik Skup{tine op { -
tine Prokupqe Radoslav Miha-
jlovi} primio je mlade iz de se -
tak evropskih zemaqa, koji u~e s -
tvuju u realizaciji me|unaro-
dnog programa „Mladi u akciji“
u okviru projekta „Boje kulture“
prokupa~kog Dru{tva Roma. 

Pozdravqaju}i mlade iz Po -
r tugala, Rumunije, Italije, sa
Malte i svih biv{ih jugosloven-
skih republika, Mihajlovi} je
rekao da sve lepe stvari po~iwu
dru`ewem omladine i izrazio
zadovoqstvo da se ovoliko mla -
dih okupilo na re{avawu prob-
lema svake vrste diskriminaci-
je, {to }e u~initi da wihov svet
bude mnogo lep{i i ispuwen ba -
v qewem obrazovawem i sportom. 

- Drago mi je da se ovako lepo
dru`ite i razmewujete iskustva,
da tra`ite re{ewe i najboqi
na~in za prevazila`ewe svih ra-

zlika me|u qudima, rekao je Mi-
hajlovi} i dodao da im `eli da
budu mnogo boqi od onih koji se
u wihovim i u svim zemqama bave
politikom. 

Goste je u ime \a~kog parla-
menta pozdravila Anastasija Ra -
dojevi} i naglasila da je \a~ki
parlament sa Dru{tvom Roma
potpisao Memorandum o saradwi

i na taj na~in umnogome pobo q -
{ao saradwu na re{avawu za-
jedni~kih problema omladine.

- Nalazimo se na zajedni~kom
putu i ~inimo sve najboqe u na -
{oj zemqi, a o~ekujemo da vi to
~inite u re{avawu problema di -
skriminacije u va{im zem qa ma,
{to }e doprineti boqem `i votu
svih nas, kazala je Rado jevi}.

Socijalna inkluzija Roma

Prokupqe odabrano za program EU

ZZaajjeeddnnoo  nnaa  iissttoomm  zzaaddaattkkuu

Realizacija programa „Boje kulture“

Evropska omladina protiv diskriminacije
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Stranu pripremila: PR informativne slu`be Jasmina Savi}

Nedavno je Op{tinu Kur {u m -
lija posetio Milan Ba~evi}, min-
istar prirodnih resursa, ru da r s-
tva i prostornog planirawa, gde je
u kabinetu predsednika Op{ tine
odr`an radni sastanak sa rukovod-
stvom Op{tine Kur {u mlija i di-
rektorima javnih preduze}a. Raz -
go vor se vodio o aktuelnim prob-
lemima kur{umlijske op{tine, uz
konkretne predloge na koji na~in
je mogu}e re{iti ih, a odnose se na
priv redni i eko nomski preporod
ovog podru~ja. Ministar Ba~evi}
naglasio je da su kineski privred-

nici zainteresovani za ozbiqna
ulagawa u Toplicu, ali da treba
ponuditi konkretne projekte i sa
posebnom pa`wom naglasio inte -
resovawe za eksploataciju bazalta
na tro me |i Kur{umlije, Brusa i
Lepo sa vi}a. Ba~evi} je rekao da
bi na kon formirawa novog saziva
Vla de dr`ava sa posebnom pa` -
wom trebalo da sagleda kur{um-
lijsku op{tinu uzimaju}u u obzir
blizinu administrativne granice
sa Kosovom.

Predsednik Vidi} istako je da
su problemi u Ku r {umliji isti

kao i drugim ma wim
nera zvijenim op{ -
tina ma ali je na j  ve}i
pro blem ve lika sto -
pa ne zaposle no sti.

- Moram i da na-
glasim  problem Si -
mpo-[ik-a koji u
na rednom periodu
mo ra biti re{en.Od
velike je va`nosti
otvarawe Kur{um-
lijske bawe imaju}i u vidu da ve}
godinama pro pada. O~ekujemo zna -
~ajne pozitine pro mene nakon kon-

stitiusawa nove Vlade i ve}u
pomo} dr`ave nego {to je bila do
sad, istakao je predsednik Vidi}.

Predsednik republi~ke Skup{tine Neboj{a Stefanovi} posetio
je rukovodstvo Op{tine Kur{umlija gde je razgovarao sa pred se dni -
kom Radoqubom Vidi}em, narodnim poslanikom Radovanom Rai~e -
vi}em i saradnicima. Teme radnog sastanka odnosile su se na probleme
sa kojima se op{tinsko rukovodstvo suo~ilo u proteklih godinu dana.

Predsednik Vidi} istakao je da Op{tina Kur{umlija nema fi-
nansijskih problema, uzimaju}i u obzir skroman buxet, velika soci-
jalna davawa, pomo} mladima, osnovcima i sredwo{kolcima, brigu o
trudnicama i porodiqama, nagla{avaju}i da je najve}i problem kur -
{umlijske op{tine nedovoqno radnih mesta. 

Prema evidenciji Nacionalne slu`be za zapo{qavawe 3.000 lica
ne radi, 5.000 su penzioneri, a 2.500 lica je u radnom odnosu.

Sa posebnom pa`wom Vidi} je ukazao na problem Kur{umlijske
Bawe koja ne radi ve} osam godina i svakodnevno propada.

Neboj{a Stefanovi} pohvalio je rad op{tinskog rukovodstva i is-
takao da ono {to nije dobro u Srbiji na`alost se ose}a i u Kur{umliji.

- Potrebno je vi{e radnih mesta, investicija, kako bi se br`e
u{lo u reforme. Posebno me raduje briga o trudnicama i poro di qama,
rekao je Stefanovi} isti~u}i da je briga o qudima najva`nija. 

- Srbija nije samo jedan grad ili op{tina, Srbija mora rav no merno
da se razvija, ali je isto tako va`no da se prona|u investitori i da im
se omogu}e posebni uslovi nego u drugim op{tinama, koji }e se odno -
si ti na dobijawe neophodnih dozvola u najkra}em roku u skladu sa za-
konom, poru~io je predsednik Skup{tine Srbije.

Stefanovi} je naglasio da gra|ani od lokalne samouprave o~e ku ju
da bude dinami~na, prima gra|ane, sa wima razgovara i poku{a da re{i
probleme. Srbija mora ravnomerno da poma`e svim op{tinama, pogo-
tovu tamo gde su potrebe ve}e. Neophodno je iskoristiti potencijale
bawskog turizma, ubrzati razvoj poqoprivrede.

Radnom sastanku prisustvovali su i predstavnici [IK „Ko pa -
onik“ u restrukturirawu, koji su obrazlo`ili probleme pomenutog
preduze}a, a odnose se na neispla}ene zarade, neoverene kwi`ice i na
lica koja su nezaposlena, a ima ih 100.

Op{tinu Kur{umlija posetili su Dragan Paunovi}, generalni
sekretar Regionalne privredne komore Ni{ i Pierluigi Ghione, direk-
tor Grammer System-a koji je i predsednik Kluba investitora Region-
alne privredne komore. Oni su razgovarali sa predsednikom Op { -
ti ne Radoqubom Vidi}em i generalnim direktorom A.D. „Planinka“
i narodnim poslanikom Radovanom Rai~evi}em. Tema radnog sastanka
odnosila se na pronala`ewe potencijalnih investitora.

Pierluigi Ghione zahvalio se doma}inima na dobrodo{lici i obra-
zlo`io ciq posete. On je rekao da je prvi put u poseti Kur{umliji.                                                      

- Danas sam ovde da bih se upoznao sa potencijalima Kur{umlije
i dogovorimo {ta mo`emo da uradimo u narednom periodu, kako bismo
stvorili realne uslove za potencijalne investitore iz Italije,
Nema~ke i drugih zemaqa. Posebno me raduje to {to je Op{tina Kur -
{umlija pokazala da je spremna za budu}u saradwu, istakao je Ghione.

Generalni sekretar Regionalne privredne komore Dragan Pau no -
vi} je naglasio da je dolaskom Ghionea na funkciju predsednika Kluba
investitora napravqen zaokret u radu Kluba i istako da je on veliki
lobista na{eg regiona u pronala`ewu novih investicija. 

- Ve} du`e vreme poku{avamo da prona|emo nove investicije i
nakon konstituisawa nove Vlade o~ekujemo investicionu konferen-
ciju i konkretne aktivnosti, rekao je Paunovi}.

Predsednik Op{tine Kur{umlija Radoqub Vidi} ukazao je na
va`nost posete predstavnika Regionalne privredne komore iz Ni{a.

- Upoznali smo gospodina
Ghionea sa kur{umlijskim
potencijalima i ukazali na
veliku nazaposlenost, koja je
na{ najve}i problem i koja je
generalno veliki problem u
celoj Srbiji. Potencijalnim
investitorima ponudi}emo
fabriku M.K. „7. juli“, koja
raspola`e sa 6.000 m2 pos lo -
vnog prostora i fabriku ku -
hi wa. Konkretne korake o~e -
kujemo u narednom periodu,
istakao je Vidi}.

Radovan Rai~evi} je izrazio zadovoqstvo {to su predstavnici Re-
gionalne privredne komore iz Ni{a zainteresovani za razvoj juga,
poru~iv{i da Kur{umlija ima potencijala, ali mi imamo zadatak da
u narednom periodu potencijanlim investitorima ponudimo i nove
projekte koji }e se odnositi na razvoj poqoprivrede i drugih oblasti.
Rai~evi} je napomenuo da Kur{umlija ima mogu}nosti i da zaslu`uje
{ansu da se razvije i sugra|anima obezbedi boqe uslove za `ivot.

Nakon radnog sastanka predstavnici Privredne komore obi{li
su zgradu M.K. „7. juli“.

[ansa za boqi `ivot

Ministar Ba~evi} u Kur{umliji

Neboj{a Stefanovi} pohvalio rad op{tine

Glavnu meteorolo{ku stanicu u Kur{umliji posetili su direk-
tor Hidrometeorolo{kog zavoda Vladan Koci} i narodni poslanik
i generalni direktor A.D. "Planinka" Radovan Rai~evi}, koji su
obi{li radnike stanice i razgovarali o zavr{nim radovima koji se
odnose na spoqno i unutra{we ure|ewe stanice.

Najstariji {ef meteorolo{ke stanice Dragan Milenkovi}
isti~e da su prva merewa izvr{ena 1. februara 1896. godine, a na
dosada{woj lokaciji stanica radi od 1951. godine. Direktor Koci}
smatra da je potrebno nastaviti sa radovima koji su prekinuti 2008.
godine, "kako bi {to pre radnici mogli da se usele u novu zgradu sa
`eqom da op{tina Kur{umlija ima najlep{u meteorolo{ku stanicu
u okolini i {ire.

Direkcija za izgradwu op{tine Kur{umlija zapo~ela je sezonu as-
faltirawem ulice Nikodija Stojanovi}a. Sredstvima iz buxeta as-
faltiran je krak leve strane ulice u du`ini od 430m, a u narednim
danima se o~ekuje i asfaltirawe desnog kraka u du`ini od 120m.
Radove je izvodilo Preduze}e za puteve Ni{.

Prema re~ima direktora Direkcije za izgradwu Gorana
\or|evi}a, ulicu Nikodija Stojanovi}a trebalo je odraditi pro{le
godine.Ovo je nastavak plana i programa Direkcije za izgradwu za ovu
godinu, a sve u ciqu poboq{awa uslova za `ivot na{ih sugra|ana i
putne infrastrukture u prigradskim naseqima. U narednom periodu
planirano je da se asfaltira i ulica Filipa Filipovi}a u du`ini od
400m i jo{ veliki broj ulica u Kur{umliji, istakao je \or|evi}.
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Op{tine Mero{ina i Blace
partnerski sprovode projekat
„Suva vi{wa i suva {qiva za
evropsko tr`i{te“. Ukupna
vrednost ovog projekta iznosi
133.365,22 evra, a period trajawa
projekta je dvanaest meseci,
ta~nije do februara 2015. godine.

Konferenciji odr`anoj u
Ni {u 20. marta, a koja predsta v -
qa zvani~ni po~etak realizacije
projekta, prisustvovao je Qubi -
{a Sudimac, predsednik SO
Blace sa delegacijom saradnika.

Projekat finansira Evrop-
ska unija u okviru paketa pod -
r{ke EU gradovima i op{tinama
u Srbiji na programu Exchange 4.
Na jugu Srbije EU kroz ovaj pro-
gram finansira jo{ dva projekta,
jedan u Svrqigu i drugi u op{ti -
nama Lebane i Bojnik. Re~ je o
ukupno 400 hiqada evra, koje EU
bespovratno dodequje za pomenu -
ta tri projekta.

Projekat „Suva vi{wa i suva
{qiva za evropsko tr`i{te“

ima za ciq da doprinese ostva -
rewu strate{kih prioriteta na
lokalnom nivou, kroz realiza -
ciju ciqeva, programa i mera
pre d lo`enih kroz strategije od -
r ̀ i vog razvoja op{tina Mero -

{ina i Blace.
Projekat se posebno foku si -

ra na ja~awe konkurentnosti i
kapaciteta proizvo|a~a {qive i
vi{we iz Blaca i Mero{ine kao
i promociju zadrugarstva uop {te.

Osim toga, jedan od osnovnih
ciqeva projekta jeste prelazak

sa primarne na sekundarnu pro -
izvodwu i uvo|ewe, brendirawe
i plasman novog, gotovog pro iz -
voda – su{ene vi{we i su{ene
{qive na evropska tr`i{ta.

Planirano je da se u Blacu
organizuju radionice kroz koje
}e poqoprivrednici ste}i znawa
o tehnologijama su{ewa vo}a, or-
ganskoj proizvodwi, metodama
uspe{ne borbe protiv `ilogriza
i relevantnim standardima u vo -
}arstvu, sa aspekta zahteva evro -
pskih tr`i{ta.

Promocija projekta, lansir-
awem web platforme FRUIT
MARKET – www.fruitmarket.rs kao
svojevrsne onlajn agro berze za
plasman vo}a na EU tr{i{te,
obavi}e se na ovogodi{woj man-
ifestaciji Dani {qive u Blacu.

Partneri Mero{ini, koja je
nosilac projekta pored Blaca,
bi}e i op{tine Kolekorvino iz
Italije i Rajhembah iz Nema~ke.

Suva {qiva iz Blaca za evropsko tr`i{te

Kancelarija za mlade Op { -
tine Blace pripremila je pred-
log projekta za odr`avawe 4.
Sajma omladinskog turizma u
Topli~kom okrugu u 2014. godini
i uputila ga Ministarstvu omla-
dine i sporta na razmatrawe u
okviru konkursa za podr{ku je-
dinicama lokalne samouprave
koje se nalaze u 4. grupi razvi-
jenosti.

Ukupna vrednost projekta iz -
nosi preko milion dinara, a ciq
projekta i ove godine jeste un-
apre|ewe lokalnog ekonomskog
okru`ewa za omladinske biznise
i stvarawe povoqne klime za ra -
zvoj preduzetni~kih biznisa
mla dih qudi u sektoru proiz vo -
dwe hrane i turizma u Top li ~ -
kom okrugu. Projekat bi trebalo
da unapredi znawa mladih u
prehrambenom i turisti~kom
sektoru kroz treninge, radion-
ice za izradu suvenira i bespla-
tan nastup na sajmu dostignu}a
mladih na Danima {qive u
Blacu, za upravqawe marketi n{ -
kim i promotivnim aktivnos-
tima. U okviru ovog projekta,
koji se razvija ve} ~etvrtu god-

inu, planirane su i aktivnosti
na pove}awu turisti~ke vidqi -
vo sti Op{tine Blace kao i lan-
sirawe internet portala „Po se-
 ti Toplicu“, koji }e ure|ivati
mladi qudi iz op{tina Topli~ -
kog okruga, a koji }e tokom cele
godine predstavqati sve turis -
ti ~ke potencijale na{e Topli -
ce.

Najaktivniji u~esnici pro-
jekta i oni koji budu uspe{no
zavr{ili treninge, ima}e pri-
like da u septembru posete neku
od vi|enijih doma}ih turisti -
~kih destinacija.

Tri godine odr`avawa Sajma
omladinskog turizma u Topli~ -
kom okrugu i izdvajawe sredstava
od strane lokalne samouprave i
donatora pokazuju zna~aj mani-
festacije za Blace i Topli~ki
okrug i garantuju wegovu odr`i -
vost. Osnivawem Sajma omladin-
skog turizma po~elo je pove}awe
vidqivosti manifestacije Dani
{qive, koja je za protekle tri
godine veoma napredovala, a do -
{lo je i do razvoja biznisa mla -
dih iz op{tina Prokupqe, Kur -
{umlija, @itora|a i Blace, koji
su izlagali svoje proizvode u
okviru projekta. Ove godine
Op{tina Blace izdvaja tri puta
vi{e sredstava za sufinansir-
awe projekta, jer je prepoznala
zna~aj razvoja turizma i om-
ladinskog preduzetni{tva.

- Nadamo se da }e Sajam om-
ladinskog turizma ohrabriti ~e -
l nike op{tina Topli~kog ok ru-
 ga da i oni razmi{qaju u pravcu

zajedni~kog nastupa svih op{ -
tina na budu}im projektima, jer
zajedno smo ja~i, to je makar lo -

gi~no, ka`e Milo{ ^oli}, me -
naxer projekta i koordinator
KZM Blace.

Sajam omladinskog turizma u Topli~kom okrugu

Troje studenata ameri~kog univerziteta iz dr`ave Alabama
(Aron, Meri i Metju) posetili su Kancelariju za mlade Op{tine
Blace i Visoku poslovnu {kolu u okviru pripremne posete za
wihov brojniji dolazak u maju (8-13. maja) kada }e u Blacu nedequ
dana boraviti ~etiri studenta Univerziteta Alabama i troje pro-
fesora. Oni }e u okviru projekta Serbian fellowship experience
boraviti u bla~kim porodicama koje }e im biti doma}ini. 

Tema istra`iva~kog projekta koji sprovode studenti uni-
verziteta Alabama sa mladima iz Blaca jeste nasle|e srpske omla-
dine. Oni }e u maju organizovati panel diskusiju na Visokoj
poslovnoj {koli u Blacu, a poseti}e i osnovnu i sredwu {kolu i
Op{tinsku upravu, Kancelariju za mlade, sa ciqem upoznavawa om-
ladinske i obrazovne politike u Srbiji i problemima sa kojim se
susre}u mladi iz Srbije i Amerike.

U okviru ovog programa Sawa Smiqkovi}, profesorka en-
gleskog jezika u sredwoj {koli Blace u oktobru je ve} posetila ovaj
univerzitet, a koordinator Kancelarije za mlade Milo{ ^oli} je
2010. godine boravio u okviru programa Serbian youth leadership pro-

gram.
Ovo je tre}i dolazak studenata iz Amerike u Blace u posledwe

~etiri godine, a planirano je da se program u budu}nosti razvije u
program aktivne razmene mladih iz Srbije i Amerike.

Pored Blaca na ovom programu u~estvuju jo{ Beograd, Novi Sad
i Ni{.

SSttuuddeennttii  iizz  AAmmeerriikkee  uu  BBllaaccuu

Stranu pripremila: Sawa Radosavqevi}
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1.) Naziv, adresa i internet stranica naru~ioca: Op{tina
@itora|a, ul. Topli~ki heroji br. 53, 18 412 @itora|a,  www.zi-

toradja.org

2.) Vrsta naru~ioca: Organ jedinice lokalne samouprave 

3.) Vrsta postupka javne nabavke: Postupak javne nabavke male
vrednosti.

4.) Opis predmeta nabavke, naziv i oznaka iz op{teg re~nika
nabavke:

Predmet javne nabavke su dobra-nabavka protivgradnih
raketa

Naziv i oznaka iz op{teg re~nika nabavki su: 24613000,
nabavka protivgradnih raketa

5.) Kriterijum, elementi kriterijuma za dodelu ugovora:
Kriterijum za izbor najpovoqnije ponude je najni`a ponu|ena

cena 

6.) Ponude sa varijantama nisu dozvoqene.

7.) Preuzimawe konkursne dokumentacije: 
Konkursna dokumentacija mo`e se preuzeti sa Portala javnih

nabavki, a dostupna je i na internet stranici naru~ioca -  www.zi-

toradja.org

8.) Na~in podno{ewa ponuda i rok:
Ponude sa pripadaju}om dokumentacijom, dostavqaju se u

zatvorenoj i zape~a}enoj koverti na adresu naru~ioca: Op{tina
`itora|a, ul. Topli~ki heroji br. 53, 18 412 @itora|a „Ne ot-
varati - Nabavka dobara, broj nabavke 404-4/2014-01“ po{tom, ili
li~no preko pisarnice naru~ioca. Na pole|ini koverte obavezno
navesti naziv, adresu, broj telefona i faksa ponu|a~a, kao i ime
osobe za kontakt i e-adresu.

Rok za podno{ewe ponuda je 03.04.2014. godine do 12,00 ~asova
(do navedenog roka moraju sti}i i sve ponude poslate po{tom)

9.) Mesto, vreme i na~in otvarawa ponuda:
Javno otvarawe ponuda obavi}e se u prostorijama SO

@itora|a, ul. Topli~ki heroji br. 53 mala sala SO. Ponude }e se
otvarati 03.04.2014. godine u 12.30 ~asova.

Otvarawu ponuda mogu prisustvovati sva zainteresovana lica.
Predstavnici ponu|a~a moraju imati potpisano i overeno
ovla{}ewe koje }e predati Komisiji za javnu nabavku pre otvarawa
ponuda.

10.) Rok za dono{ewe odluke: 
Odluka o dodeli ugovora bi}e doneta u roku od 7 (sedam) dana

od dana javnog otvarawa ponuda i bi}e dostavqena svim ponu|a~ima
u roku od 3 (tri) dana od dana wenog dono{ewa.

11.) Osobe za kontakt: 
Milan Stankovi} , 062/265 607, e-adresa: s.milan85@gmail.com

Op{tina @itora|a uspe{no je realizovala projekat iz oblasti
rodne ravnopravnosti pod nazivom  Rodno senzibilisane lokalne
politike,koji je finansijski podr`ao PROGRES. 

Ciqna grupa bili su donosioci odluka- odbornici ,~lanovi
op{tinskog ve}a,predstavnici javnih preduze}a i ustanova, koji su
pro{li dvodnevnu obuku iz oblasti rodne ravnopravnosti. 

Op{tina @itora|a postavila je pred sobom ciq  da u narednom
periodu poboq{a polo`aj svih `iteqa, bez obzira na pol. Jedan od
na~ina je da se uvedu rodno osetqive lokalne politike.Trenutna
situacija je takva da su skoro sve sve lokalne politike ili rodno
neutralne ili rodno neosetqive.

- Takve politike ne mogu dovesti do ravnopravnog statusa `ena u
dru{tvu. Zbog toga smo odlu~ili da promenimo kqu~na op{tinska
dokumenta, a to su Statut i Poslovnik SO @itoradja, i unesemo
stavke koje imaju za ciq ve}e u~e{}e `ena u organima odlu~ivawa,
kao {to su upravni i nadzorni odbori preduze}a, stalnih radnih tela
i komisija, Saveta mesnih zajednica itd. Tako|e smo pripremili i
Odluku o ravnopravnosti polova kojom }e se regulisati princip
ravnopravnosti polova u organima lokalne samouprave- istakao je
predsednik op{tine @itora|a Goran Stojkovi}.

Predsednica Komisije za rodnu ravnopravnost op{tine
@itora|a Danijela Milosavqevi} rekla je da je i daqe neophodna
konstantna edukacija i osna`ivawe lokalnog mehanizma za rodnu
ravnopravnost, jer nameravaju da izmene i ostale lokalne politike,
a da im je ciq usvajewe Evropske poveqe o rodnoj ravnopravnosti
koju su usvojile mnoge op{tine u Srbiji.

Za ve}e u~e{}e `ena

Op{tina @itora|a je iz svog buxeta izdvojila sredstva, kako bi
u narednom periodu sredila sportske terene. Svi poslovi na
ure|ewu sportskih terena su povereni JP Direkcija za izgradwu
@itora|a.

Namera lokalne samouprave da se na tim terenima okupqaju
mladi i bave sportom. 

Direkcija je zapo~ela zemqane radove na terenima u Jasenici,
Badwevcu, D. Crnatovu, Staroj Bo`urni, Podini, D.Drenovcu i u
drugim selima u kojima su registrovani sportski klubovi. 

Na terenima }e biti postavqene nove klupe sa nadstre{nicom
za rezervne igra~e i delegate.

PPoo~~iiwwee  uurree||eewwee  ssppoorrttsskkiihh  tteerreennaa

Na osnovu ~lana 57. Zakona o javnim nabavkama

(„Slu`beni glasnik Republike Srbije“ br. 124/12)

i Odluke o pokretawu postupka javne nabavke dobara

br. 404-4/2014-01 od 21.03.2014. godine,  

OP[TINA @ITORA\A, ul. Topli~ki heroji br. 53

18412 @itora|a

objavquje

POZIV

za podno{ewe ponuda u postupku javne nabavke

male vrednosti za javnu nabavku dobara-

nabavka protivgradnih raketa za

potrebe 7 protivgradnih stanica
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Ministarstvo poqoprivrede
i ove godine na teritoriji pet
okruga u ju`noj Srbiji, uz pomo}
„Fruits Berries“ raspisalo je
konkurs za dodelu podsticajnih
sredstava za razvoj vo}arstva. 

Konkurs za kupovinu sadnica
i podizawe novih zasada vi{we,
{qive, tre{we, jagode, maline,
kupine i borovnice, kao i kupov-
inu ma{ina i druge opreme, koja
se koristi u vo}arskoj proiz vo -
dwi, raspisan je polovinom feb-
ruara i traja}e do 9. maja.

- Uz pomo} „Fruits Berries“ u
posledwa tri pro{logodi{wa
meseca prokupa~kim poqopriv -
re dnicima je odobrena kupovina
40 poqoprivrednih ma{ina u
uku pnoj vrednosti od blizu 20 mi -
liona dinara. Za kupovinu neop -
hodne opreme za ~etiri su{are i
dve hladwa~e odobrena su sred-
stva u iznosu od skoro 700 hiqada
evra, rekao je konsultant „Fruits

Berries“ za op{tinu Prokupqe
Vlada Markovi} i dodao da ova
organizacija, u saradwi sa Min-
i starstvom poqoprivrede Sr-
bije, sprovodi danski program
razvoja vo}arstva na podru~ju
Top li~ kog, Ni{avskog,
P~iwskog, Pi ro tskog i
Jablani~kog upravnog okruga.

Za kupovinu sadnica, podi za -
we novih zasada i kupovinu novih
ma{ina i opreme namewene raz -
voju vo}arstva, poqoprivredni -
cima se dodequje skoro polovina
sredstava. Zavisno od sorte vi{ -
we, broja posa|enih sadnica po
hektaru i zemqi{ta na kome se
sade, vo}arima }e biti ispla}eno
od 50 do 200 dinara za jednu sad-
nicu. Za podizawe novih zasada
{qive, zavisno od broja sadnica
po jednom hektaru i zemqi{ta na
kome se sadi, cena se kre}e od 70
do 240 dinara po sadnici, a tre -
{we od 160 do 480 dinara. Marko -

vi} nagla{ava da se podsticajna
sredstva dodequju i poqopriv re -
dnicima koji podi`u nove zasade
jagoda, malina, borovnice i ku -
pine.

Podsticajna sredstva poqo-
privrednicima se dodequju i za
kupovinu novih ma{ina i opre -
me, koja se koristi u proizvodwi
i preradi vo}a. Prokupa~ki po-
qoprivrednici mogu da konku ri -

{u za kupovinu nove meha niza-
cije za sadwu, opreme za za{titu
vo}a od bolesti i {teto~ina,
sistema za navodwavawe, opreme
za su{are i hladwa~e i druge
mehanizacije.

- Novina u ovom konkursu je
ta {to prokupa~ki poqopriv -
rednici sada po prvi put mogu da
konkuri{u i za dodelu sredstava
za kupovinu raspira~a |ubriva,
vo}arskih plugova, trimera, za{ -
ti tne i druge opreme, rekao je
konsultant „Fruits Berries“ za pro -
kupa~ku op{tinu i dodao da se na
konkurs mogu javiti nosioci reg-
istrovanih poqoprivrednih gaz -
dinstava, preduzetnici i zemqo -
radni~ke zadruge.

Markovi} ka`e da sve infor-
macije o konkursu poqoprivred-
nici mogu da dobiju u kan ce-

la riji ove danske organizacije,
koja se nalazi na Visokoj poqo-
privredno-prehrambenoj {koli
strukovnih studija u Prokupqu.

D. B.

Kao konsultant „Fruits Berries“ za op{tinu Prokupqe, Markovi}
je u obavezi da svim poqoprivrednicima koji konkuri{u za
podizawe novih zasada vo}a, kupovinu novih ma{ina i opreme koja
se koristi u vo}arskoj proizvodwi, pru`i svu neophodnu pomo} u
popuwavawu formulara, izradi biznis plana i da da sve informa-
cije, neophodne za kompletirawe dokumentacije.

Novi konkurs za poqoprivrednike

Jeftinije do ma{ina i sadnica

NNii{{ttaa  bbeezz  ppoottppiissaa

Predstavnici Op{tinskog
ve}a Op{tine Prokupqe i ~la -
no vi Udru`ewa vinogradara
„To plica“ iz Prokupqa obi{li
su vinograd mladog vinogradara
Dragi{e Kuveqi}a, koji je posa-
dio 450 ~okota sortnog gro`|a
na povr{ini od 20 ari.

- Ovo je po~etak mog bavqewa
vinogradarstvom. Nadam se da }e
biti uspe{no, jer mi je `eqa da
vratim tradiciju vinogradarstva
mojoj porodici, rekao je Kuve -
qi} i dodao da je ova parcela na -
domak Suve ~esme nekad bila
me sto gde je kao dete radio u vi -
nogradu i zato je ponovo krenuo
tim putem. Ovog puta Kuveqi} se
odlu~io da na povr{ini od 20
ari zasadi sorte saviwon i ka -

berne. 
Ve}nik zadu`en za resor po-

qoprivrede u Op{tinskom ve}u
Op{tine Prokupqe Radomir
Ugrenovi} naglasio je da je ovo
dobar primer koga mladi treba
da slede. 

- Bilo bi dobro da bude {to
mawe neobra|enih povr{ina na
teritoriji na{e op{tine i da
mladi qudi po~nu da rade na svo-
jim imawima. Lokalna samo upra -
va }e na}i na~ina da pomogne
svi ma onima koji `ele da, obra -
|u ju}i zemqu, sebi obezbede
egzistenciju, rekao je on. 

Mladom vinogradaru Dragi -
{i Kuveqi}u u sadwi vinove
loze pomogli su ~lanovi Udru -
`e wa vinogradara „Toplica“.

Pred sednik ovog Udru`ewa Slo-
bodan Stankovi} je rekao da je
tendencija u prokupa~koj op{ -
tini da se mladi qudi sve vi{e
vra}aju vinogradarstvu.

- @eqa nam je da se ovo po d -
ru~je, koje je nekada imalo tradi-

ciju bavqewa vinogradarstvom,
vrati svojim korenima. Zato smo
se danas i okupili da pomognemo
i po`elimo sre}u u radu ovom
mla dom ~oveku, rekao je Stan ko -
vi}.  

B.D.

Udru`ewe vinogradara Prokupqe

Slo`ni u podizawu novih vinograda

Izuzetno toplo vreme razlog
je {to je na teritoriji Pro ku -
pqa, Blaca, Kur{umlije i @i to -
ra |e prole}na setva krenula
ra nije u odnosu na prethodne go-
dine. 

- U ~etiri op{tine Top li ~ -
kog okruga planirano je da se ku -
ku ruz, tritikala, ovas, graorica
i druge `itarice poseju na pov r -
{ini od blizu 12.000 hektara.
Naj ve}e povr{ine, a re~ je o sko -
ro 9.000 hektara, na}i }e se pod
kukuruzom, rekao je savetodavac
za ratarstvo u Poqoprivredno

stru~noj i savetodavnoj slu`bi
Prokupqa Miqan Miloji}. 

Prema re~ima Miloji}a o~e -
ku je se da na teritoriji pro ku -
pa~ke op{tine prole}na setva
bude obavqena na povr{ini od
2.833 hektara. Kukuruz }e biti
posejan na povr{ini od 2.387 he -
ktara, tritikala 50, ovas 120, a
graorica na povr{ini od 70 hek-
tara.

- Vi{egodi{wa su{a, a o~e -
ku je sa da i ove godine tokom le -
ta budu visoke temperature,
ra z log je za{to se poqoprivred-

nicima preporu~uje da seju hib-
ride kukuruza otporne na su{u i
da sadwa ne bude gusta, rekao je
savetodavac Miloji} i dodao da

tokom sadwe ratari obavezno |u -
bre wive predvi|enim koli ~i n-
a ma mineralnih |ubriva ako
`e le dobar i kvalitetan rod.  

D. B.

Krenula prole}na setva

Kukuruz zauzima dominantno mesto
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- Svi poslovi i aktivnosti
koji se obavqaju u ustanovi pod -
re |eni su u~enicima, rekao je di-
re ktor Doma Miroslav Milo va-
 novi}.

Za doprinos razvoju obrazo-
vawa i vaspitawa Ministarstvo
prosvete, nauke i tehnolo{kog
razvoja Srbije dodelilo je Sve-
tosavsku nagradu direktoru Doma
u~enika sredwih {kola u Pro ku -
pqu Miroslavu Milovanovi}u.
Ovu nagradu na{em sugra|aninu
uru~io je ministar prosvete dr
Tomislav Jovanovi}.

Va{ dolazak na ~elo usta -

no ve dosta je toga promenio u

pozitivnom smeru?

- Prvog aprila navr{ava se
ta~no pet godina od kako sam po -
s tavqen na mesto direktora Do -
ma u~enika sredwih {kola u
Pro kupqu. Za to vreme ova
usta no va je u potpunosti
pro menila svoj izgled. To
naj boqe znaju u~e ni ci koji
bo  rave u ovoj ustanovi i rad-
nici koji u woj rade. Pro me -
ne delom vide i na{i
sugra|ani i putnici namer-
nici. Uslovi za boravak i
u~ewe sredwo{kolaca pre
mog dolaska nisu bili adek-
va tni. Skoro sve je bilo
zapu { te no. Od spavaonica,
zaje d ni- ~kih prostorija,
kuhiwe, trpezarije i drugih
prostorija. Prostor ispred
Doma vi{e je li~io na de-
poniju. Za{to je to bilo
tako ni je mi poznato.

Vi ste znali za sve ove

probleme i opet ste se pri-

hvatili da do|ete na ~elo

ustanove?

- Ceo svoj dosada{wi ra -
dni vek proveo sam u pro -
sveti. Iz pro kupa~ke Po qo-
privredne {ko le pre{ao sam u
Dom i suo ~io se sa mnogim prob-
lemima i izazovima. Imao sam
svoju viziju o izgledu ustanove,

poboq{awu `ivota i rada u~e -
nika i zapo sle nih i `eleo to da
sprovedem u delo. Nakon pet god-
ina upornog, organizovanog i
sistematskog ra da ta vizija je re-
alizovana. Slobodno mogu re}i
da ova ustanova nije vi{e takva
kao {to je bila pre mog dolaska.

[ta je to konkretno ura -

|eno?

- U proteklom periodu dogra -
|ena su dva sprata, napravqena
nova kuhiwa sa trpezarijom, ure -
|ene i opremqene zajedni~ke
pro storije za boravak u~enika,
ura|en prostor ispred Doma i
mnoge druge stvari koje su znatno
poboq{ale uslove za u~ewe i bo-
ravak sredwo{kolaca i studena -
ta. Da bi se ovo uradilo, od
st ra ne Ministarstva prosvete u
proteklom periodu izdvojeno je
blizu 85 miliona dinara.

Ka`u „dobronamernici“ da

je to bilo lako uraditi kada

drugi ubezbe|uje novac?

- Ako je to tako za{to to nisu
uradili moji prethodnici. Do b -
ro se zna ko, kako i na koji na~in

bira i razre{ava direktora ove
ustanove. I ja sam mogao da sedim
u foteqi, samo govorim o prob-
lemima i primam platu, a da ni -

{ ta konkretno ne uradim. Ja sam
~ovek koji voli izazove, ~ovek
ko ji ̀ eli da uo~i problem i isti
re{im na najboqi na~in. Ako ne -
ko misli da je ovo bilo lako ura-
 di ti, onda se pitam za{to to nisu
uradili moji prethodnici. Mno -
go samoodricawa, rada i znoja

tre balo je ulo`iti da bi se po s -
tiglo ovo {to trenutno imamo. A
sada imamo takav objekat koji
li~i na hotel.

Da li }ete na ovom stati?

- Mnogo toga je ura|eno,
ali da bi se dobila jedna
celovita i potpuna slika
treba uraditi jo{ neke
odre|ene poslove. U nepo -
sre dnoj blizini Doma bi}e
ure |e ni tereni za sport. U
najs kori- je vreme krenu}e
radovi na zame ni krova na
staroj zgradi. Sredstva za
ovaj posao u iznosu od 2,8
miliona dinara obezbe -
|ena su od strane resornog
ministar stva. Ina~e, ve-
liki doprinos ~itavom
ovom projektu i ura|enom
poslu dali su ne ka da{wi i
sada{wi po mo }nici min-
istra prosvete za du`eni za
u~eni~ki i studen ts ki sta -
ndard Zoran Tmu {i} i
Slobodan Stupar.

Znatno boqi uslovi

bora v ka stvorili su ve-

liku konkurenciju tokom

upisa u Dom?

- Nije mi poznato kakva
je pre bila konkurencija pri-
likom upi sa. Ali ono {to znam
jeste da ispod crte u posledwih
nekoliko godi na uvek bude oko 60
u~e ni ka. Trenutno je u Domu sme -
{teno 125 sredwo{kolaca i 20
studenata Visoke poqo-
privredno-prehrambene {ko le
strukovnih studija u Prokupqu.
Najve}i broj sredwo {kolaca,

skoro 80 odsto, poha|a Medicin-
sku {kolu. U~enici ko ji su
sme{teni u Domu dolaze iz ner-

azvijenih op{tina sa juga Srbije.
Moram napomenuti da se ov de
hrani i 60 studenata VPP[, koji
se finansiraju iz buxeta. Cena
boravka i ishrane iznosi 4.900
dinara na mese~nom nivou. Osim
vaspita~a, ovde rade i profe-
sori, tako da u~enici dodatno
sti~u znawa iz matematike, hemi -
je, fizike i drugih predmeta. Svi
poslovi i aktivnosti koji se oba -
vqaju u Domu podre|eni su deci,
za to {to smo mi ovde iskqu~ivo
zbog wih.

Za Vas ka`u da ste pomogli

i drugim prokupa~kim {kola -

ma?

- Direktor VPP[ prof. dr
Sa{a Petrovi} najboqe zna {ta
sam ja radio i uradio da bi ova je-
dina dr`avna visoko{kolska us-
tanova u Prokupqu dobila novi
amfiteatar. Odre|eni doprinos
dao sam i da Tehni~ka {kola „15.
maj“ dobije pet miliona dinara
za renovirawe odre|enih prosto -
rija. Svojim dosada{wim akti v -
nostima, a to }u ~initi i u na red-
nom periodu, uvek sam te`io da
se pomogne i drugim {kolama.

Rezultati rada su evide n -

tni. Ima li sada kod Vas odre -

|enog umora?

- Ako neko misli da je ovo
bilo lako raditi, grdno se vara.
Me|utim, kada znam da su deca
dobri u~enici i kada se bezbedno
na kraju {kolske godine vrate
svojim ku}ama, onda je to za mene,
moje saradnike i sve zaposlene u
Domu najve}a satisfakcija. Po -
sebno zadovoqstvo predstavqaju

~estitke koje dobijamo iz zemqe
i inostranstva od nekada{wih
korisnika Doma.

D.B.

Direktor Milovanovi} ka`e da predlog za Svetosavsku nagradu
nije pokrenut iz Prokupqa. Predlog i obrazlo`ewe za dodelu na-
grade dali su qudi koji su, putuju}i kroz na{ grad, znali kako je Dom
nekada izgledao i kako sada izgleda. 

Da se radi o jednom sposobnom, kreativnom, iskusnom i radnom
~oveku govori podatak da je Milovanovi} koordinator za 15 u~e ni -
~kih domova jugoisto~ne Srbije.

- Sa kolegama iz Zaje~ara, Bora, Negotina, Leskovca, Vrawa,
Kwa ̀ evca, Ni{a i drugih gradova svakodnevno radim na pobo q{a -
wu uslova rada i boravka u~enika u domovima, rekao je on. PPrreeddlloogg  zzaa  nnaaggrraadduu  ssaa  ssttrraannee

KKoooorrddiinnaattoorr  zzaa  1155  ddoommoovvaa

Dom u~enika sredwih {kola Prokupqe

Renesansa u~eni~kog standarda



TOPLI^KE NOVINEMART 2014.

Krajem marta obele`ena je
37. godi{wica postojawa i
uspe{nog rada Visoke poqo-
privredno-prehrambene {kole
strukovnih studija u Prokupqu
(VPP[). Na ovoj jedinoj vi-
soko{kolskoj dr`avnoj ustanovi
u Prokupqu na osnovnim i speci-
jalisti~kim studijama trenutno
studira blizu 890 studenata.

- Kao i prethodnih par godina
i ove {kolske 2013/2014. godine
interesovawe svr{enih sredwo -
{kolaca za upis u VPP[ bilo je
izuzetno veliko. Ono {to je poz-
i tivno jeste da najve}i broj sre d -
wo {kolaca Poqoprivredne
{k o le „Rado{ Jovanovi} Seqa“
nas tavqa {kolovawe u na{oj
{koli, rekao je direktor Visoke
poqoprivredno-prehrambene
{kole strukovnih studija prof.
dr Sa{a Petrovi}, koji je is-
takao da su studenti {kole od os-
nivawa do danas dali veliki
do p ri nos razvoju poqoprivrede u
ovom delu Srbije. 

Na osnovnim studijama stu-
denti sti~u znawa iz prehrambe -
ne tehnologije, vo}arstva i vi no-

gradarstva, strukovne veterine,
ratarstva i povrtarstva, sto~ar-
stva i za{tite biqa, a na speci-
jalisti~kim studijama iz ob la s-

ti organske proizvodwe, za{tite
biqa i prehrambene tehnologije. 

Jedna od novina u radu {kole
u ovoj {kolskoj godini je ta {to
je otvoreno istureno odeqewe u
Rekovcu gde studenti sti~u znawa
iz oblasti vo}arstva i vinogra-

darstva.
- U prethodnih godinu dana

ura|eni su mnogi poslovi na
{kolskoj ekonomiji, koja se

nalazi u ataru sela Mala Plana
kod Prokupqa. Tako je na povr-
{ini od 1,6 hektara krajem marta
krenula sadwa blizu 3.000 sta-
bala jabuke. U proizvodwi ovog
vo}a primewiva}e se najnovija
evropska i svetska nau~na dos ti -
gnu}a. Na ovoj povr{ini, svoja
znawa ste~ena u u~ionicama i
kabinetima proverava}e i dop-
uwavati studenti vo}arstva i vi -
nogradarstva i za{tite biqa,
rekao je Petrovi} i istakao da
}e se stru~noj praksi u narednom
periodu poklawati ve}a pa`wa.
Studenti strukovne veterine,
sto ~arstva i ratarstva }e u na re -

dnom periodu ve}i deo nastave
poha|ati na {kolskoj ekonomiji.
Do kraja ove godine planirano je
da na novoj parceli, ~ija povr{i -
na iznosi 1,5 hektara, krene pro -
izvodwa poqoprivrednih pro -
izvoda pod plastenicima i da se
napravi jedna mini-farma sviwa
prasiqa.

- Vrednost radova na {kol-
skoj ekonomiji iznosi skoro 10
mi liona dinara. Ovaj novac obe -
zbedili smo iz sopstvenih sred-
stava, rekao je direktor i
ista kao da {kola ima i akredi-
tovanu laboratoriju za ispiti-
vawe poqoprivrednog zemqi{ta
i kva li teta vina i rakije.

Govore}i o nedavnoj poseti
ministra prosvete, nauke i teh -
no lo{kog razvoja dr Tomislava
Jo vanovi}a ovoj {koli, Petro -
vi} je rekao da su ponovo pokre -
nuli pitawe otvarawa poqo -
privrednog fakulteta u Pro ku -
pqu.

- Sa ministrom prosvete do-
govoreno je da {kola uradi stu -
diju opravdanosti otvarawa po -
qoprivrednog fakulteta u Pro -
kupqu. Taj posao od strane stru -
~ne komisije, koja je formirana
pri VPP[, ura|en je i neo pho -
dna dokumentacija je poslata nad -
le`nim slu`bama resornog mi -
nistarstva, rekao je direktor i
naglasio da bi bilo dobro da se
otvori poqoprivredni fakultet
u ovom delu Srbije.

D.B.

Na sve~anosti, koja je organizovana povodom Dana {kole, sada
ve} biv{im studentima uru~ene su diplome. Ove diplome dobila su
242 nekada{wa studenta osnovnih strukovnih i specijalisti~kih
studija. Uru~uju}i diplome, Petrovi} je rekao da ste~ena znawa u
{koli poqoprivredni stru~waci {to vi{e primewuju u praksi, da
se stalno usavr{avaju u poslu zato {to poqoprivreda ima svoju per-
spektivu i {to se od ove grane privrede jednim organizovanim, kon-
tinuiranim i stru~nim radom mo`e `iveti.

UUrruu~~eennee  224422  ddiipplloommee

Godi{wica Visoke poqoprivredno-prehrambene {kole strukovnih studija

Ste~ena znawa proveravaju u praksi

Medicinska {kola „Dr Ale -
k sa Savi}“ je jedna od naj po ̀ e q -
ni jih i ona za koju svr{eni os no-
vci iz na{eg grada, ali i iz Sr-
bije, tra`e mesto vi{e. Ove go-
dine ona je obele`ila 54 godine
uspe{nog rada.

- U na{oj {koli se deca ob ra -
zuju za medicinsku sestru teh ni -
~ara, pedijatrijsku sestru i

gi nekolo{ko-aku{ersku sestru.
Za prvi obrazovni profil do ove
godine imali smo mesta za 90, a
sada je taj broj smawen za 30 u~e -
nika. Interesovawe je uvek ve}e
nego {to nam je dozvoqen broj za
upis, ka`e direktor ove {kole
Aca Vu~urovi}. 

Zbog velikog interesovawa
de ce i roditeqa, kao i zbog pogo -

dnosti na{eg podru~ja koje je ok -
ru ̀ eno bawskim le~ili{tima,
{kola }e nastojati da radi na ot-
varawu novog profila, balne-
olo{ki terapeut. 

- Bawe koje su nam u okru ̀ e -
wu mogle bi postati nastavne
baze ferijalne prakse   ovog pro-
fila, posle druge i tre}e godine
{ko lovawa, objasnio je Vu~u ro -
vi}. 

Kako je jedna od najve}ih te{ -
ko}a u {koli nedostatak pros-
tora, direktor Vu~urovi} se

na da da }e nedavna poseta minis-
tra prosvete dr Tomislava Jova -
no vi}a, prilikom koje je obe}ao
da }e u~initi sve {to je u wego -
voj mo}i, promeniti lokaciju
{kole. On je podr`ao inicija-
tivu izme{tawa {kole u slobo -
dni prostor prokupa~kog Doma
zdravqa.

- U toku je izrada projekta,
koji }e po odluci [kolskog odb-
ora sama {kola da finansira.
Obavqamo jo{ neke pripreme,
radi se na izradi elaborata i
pristupawu evropskim donato r -
skim fondovima, istakao je Vu -
~urovi}. L.S.

Medicinska {kola „Dr Aleksa Savi}“ obele`ila Dan {kole

Najtra`eniji obrazovni profili

Ove godine, ta~nije 16. i 17. aprila, Medicinska {kola „Dr
Aleksa Savi}“ bi}e doma}in drugog Republi~kog takmi~ewa medi-
cinskih {kola Srbije iz zdravstvene nege. 

- Ovo je najmasovnije takmi~ewe medicinskih {kola. Prijavila
se 31 {kola iz Srbije i sa Kosova. Ima}emo u gostima oko 150
u~enika iz razli~itih krajeva na{e zemqe, koji }e biti sme{teni
u Domu u~enika sredwih {kola, a takmi~ewe }e se odvijati u Po-
qoprivrednoj {koli „Rado{ Jovanovi} Seqa“, najavio je direktor
Vu~urovi}. 

Prvo Republi~ko takmi~ewe medicinskih {kola u poznavawu
zdravstvene nege odr`ano je u Vr{cu, a prokup~ka Medicinska
{kola je tada ostvarila zapa`en rezultat.

DDoommaa}}iinn  rreeppuubbllii~~kkoogg   ttaakkmmii~~eewwaa  uu  aapprriilluu
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Prokupa~ke ustanove kulture
mogu se pohvaliti brojnim pro-
jektima koje }e realizovati u
ovoj godini, a koje je podr`alo
Ministarstvo kulture i in-
formisawa Vlade Republike Sr-
bije. 

Narodni muzej Toplice dobio
je finansijsku podr{ku za pro-
jekat „Rekognoscirawe terena na
desnoj obali reke Toplice”. Wi -
me }e biti obuhva}ena 53 sela na
teritoriji op{tine Prokupqe. 

- Sam ovaj projekat je od ve-
like va`nosti zbog toga {to
}emo kroz wega mo}i da obavimo
pregled terena, prikupimo arhe-
olo{ke ostatke, zabele`imo sve
podatke vezane za ovo podru~je.
Tokom samog rekognoscirawa
pozabavi}emo se ne samo istori-
jom kraja, ve} i etnologijom, is-
torijatom naseqavawa tog pod -
ru~ja, obi~ajima. Zabele`i}emo
kako su qudi `iveli, ~ime su se
bavili, {ta su gajili, kakva je
bila struktura porodice, jednom
re~ju kako su qudi nekad ̀ iveli,
istakla je direktorka Narodnog
muzeja Toplice Julka Kuzmano -
vi} Cvetkovi}. 

Ona je naglasila da }e po za v -
r{etku ovog projekta Muzej ra-
di ti na publikaciji koja }e
obu hvatiti kompletno kulturno

nasle|e op{tine.
Od 409.000 dinara koliko je

ova ustanova dobila za projekat,
bi}e odvojena i sredstva za otkup
predmeta kojima je mesto u mu -
zeju.

Na rekognoscirawu terena na
podru~ju kur{umlijskih sela,
prostor Kosanice, Narodni mu -
zej Toplice radio je 2004, a na le -
voj obali Toplice 2008. godine.

Drugi projekat koje je podr -
`alo resorno Ministarstvo sa
165.000 dinara jeste digitaliza -
cija muzejske gra|e. 

Za projekat „Tehni~ka za{ti -
ta arhivske gra|e – nabavka met-
alnih plo~ica”, Istorijski
ar hiv Toplice dobio je finansi-
jsku podr{ku Ministarstva kul-
ture i informisawa od milion
dinara. 

Narodna biblioteka „Rade
Drainac” ove godine }e realizo-
vati tri projekta koje je pod r -
`alo pomenuto ministarstvo.
Jedan je „Lektiri}i eks Ju fest”,
na kome }e krajem septembra nas-
tupati pozori{ta za decu, koja
rade pri bibliotekama u Srbiji.
Projekat je podr`an sa 50.000 di-
nara i ove godine }e, prema re ~i -
ma pokreta~a Festa Zorana
Cve tkovi}a, festival biti tak -
mi~arskog karaktera, a u~esnici

}e biti i sa prostora biv{e Ju-
goslavije. 

Projekat „Unapre|ewe in-
formaciono – tehnolo{kih re -
sursa biblioteke” podrazumeva
nabavku opreme za elektronsku
pozajmicu kwiga.

- Ovo je jo{ jedan korak ka os-
avremewavawu i posledwi ka au-
tomatizaciji bibliote~kog
po s lovawa, {to }e omogu}iti da
folderi zamene bibliotekarske
kartone. Tako }e se korisnici,
odnosno ~lanovi elektronskim
putem u~lawivati, mewati i
produ`avati zadr`avawe kwiga,
rekao je autor projekta bib-
liotekar Dragan Ogwanovi}.

On je naglasio da }e se sred-
stva u vrednosti od 197.000 di-
nara upotrebiti za nabavku
te h ni~ke opreme za po~etak ko -
ri {}ewa pozajmice i obrade
kwi ga, kao i drugih vrsta gra|e u
SOBISS sistemu, kao i za ob-
novu ve} postoje}e ra~unarske
mre`e, da bi se obezbedila sig-
urnost softvera.

Za projekat Drain~evi sus-
reti pesnika i podr{ku najstar-
ijoj kwi`evnoj manifestaciji,
koja se u Toplici odr`ava od
1966. godine, Ministarstvo kul-
ture i informisawa izdvojilo je
140.000 dinara.

L.S.

Ministarstvo kulture i informisawa podr`alo pet projekata prokupa~kih ustanova kulture

Za boqi i savremeniji rad

I DAJE SE u zakup gradsko gra|evinsko zemqi{te u javnoj svojini za
postavqawe pokretnih tezgi za prodaju cve}a i to slede}e lokacije:
1. U ul. Jug Bogdanova plato na carini (pored trgovine ,,Neca“),  

- lokacija broj 1, povr{ine 2,40 m2
- lokacija broj 2, povr{ine        2,40 m2
- lokacija broj 3, povr{ine          2,40 m2
- lokacija broj 4, povr{ine         2,40 m2
- lokacija broj 5, povr{ine          2,40 m2
- lokacija broj 6, povr{ine            2,40 m2

II Lica koja izlicitiraju lokaciju mogu obavqati prodaju cve}a
iskqu~ivo na woj i ne mogu zauzeti ve}i prostor od licitiranog.
III Pravo u~e{}a imaju sva pravna i fizi~ka lica. 

Na licitaciji za davawe u zakup gradskog gra|evinskog zemqi{ta u
javnoj svojini za postavqawe pokretne tezge za prodaju cve}a, nemaju
pravo u~e{}a lica koja po osnovu zakupa imaju neizmirene nov~ane
obaveze.
IV Gradsko gra|evinsko zemqi{te u javnoj svojini za postavqawe
pokretne tezge za prodaju cve}a, daje se u zakup na period od godinu dana.

Po isteku ugovora o davawu o zakupu gradskog gra|evinskog
zemqi{ta u javnoj svojini, ugovor o zakupu se  ne produ`ava, ve} se pon-
avqa postupak licitacije.
V Po~etna cena iznosi  2.000,00  dinara  za  lokaciju, mese~no.

- Za zauzeti prostor oko objekta primeni}e se cena iz ,,tarife  komu-
nalnih taksi,, za {ta }e se zakqu~iti poseban ugovor kojim }e se bli`e
odrediti prava i obaveze izme|u ugovornih strana.

- U slu~aju rasta cena na malo vi{e od 10%, vr{i}e se uskla|ivawe
iznosa zakupnine, u skladu sa statisti~kim podacima objavqenim u
Slu`benom glasniku. RS. 

VI Gradsko gra|evinsko zemqi{te u javnoj svojini za postavqawe
pokretne tezge za prodaju cve}a, daje se u zakup u~esniku licitacije koji
ponudi najve}i iznos.   

Prednost prilikom dodele lokacije imaju lica - zakupci koji ve} ko-
riste navedenu lokaciju, ako prihvate najve}i licitirani iznos
postignut na licitaciji za lokaciju koju ve} koriste.    
VII U~esnici licitacije du`ni su da pre po~etka licitacije, na ime
u~e{}a na licitaciji uplate garantni  iznos od 2.000,00 dinara na bla-
gajni Op{tinske uprave Op{tine Prokupqe (kanc. br. 29).
VIII Licitacija }e se odr`ati 7.5.2014. god. (ponedeqak), sa
po~etkom u 11,30 ~asova u prostorijama Odeqewa za urbanizam, stam-
beno-komunalne poslove i gra|evinarstvo Op{tine Prokupqe (kance-
larija br. 8).
IX Licitacija }e se sprovesti ako su prisutna najmawe dva licitanta, za
svaku lokaciju.
X Licitaciju }e sprovesti Komisija za dodelu gradskog gra|evinskog
zemqi{ta u javnoj svojini Op{tine Prokupqe. 
XI Po dono{ewu odluke o dodeli u zakup gradskog gra|evinskog
zemqi{ta u javnoj svojini, Op{tina Prokupqe i u~esnik licitacije,
kome bude ustupqena lokacija, zakqu~i}e ugovor o zakupu, kojim }e
bli`e regulisati me|usobna prava i obaveze.
XII Odluka o dodeli lokacije bi}e istaknuta na oglasnoj tabli Op{tine
Prokupqe i JP Direkcija za izgradwu, urbanizam i stambene poslove
Op{tine Prokupqe.
XIII Sva bli`a obave{tewa u vezi sa oglasom mogu se dobiti u Od-
eqewu za urbanizam, stambeno-komunalne poslove i gra|evinarstvo
Op{tine Prokupqe (kancelarija br. 8).

Op{tinsko ve}e Op{tine Prokupqe, na osnovu ~l. 96. Zakona o planirawu i izgradwi (,,Sl.glasnik RS,, br. 72/2009, 81/2009),

~lana 8. Odluke o postavqawu mawih monta`nih objekata na javnim povr{inama na teritoriji op{tine Prokupqe (,,Sl. list

Op{tine Prokupqe,, br. 4/2003),  raspisuje

O G L A S

O DAVAWU U ZAKUP NA ODRE\ENO VREME, GRADSKOG GRA\EVINSKOG ZEMQI[TA U JAVNOJ SVOJINI  ZA

POSTAVQAWE POKRETNIH TEZGI ZA PRODAJU CVE]A
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Posle uspe{nog „zagrevawa” za vreme zimskog raspusta u {koli
glume, koju je za sve one koji vole “daske koje `ivot zna~e” (a ko zna
mo`da im postanu `ivot) Zoran Cvetkovi} organizovao, ista je nas-
tavqena 1. marta ove godine na Radni~kom univerzitetu.

- Uvek mi je zadovoqstvo da sa najmla|ima u~im iznova tajne
gluma~kog zanata. Kroz ovu {kolu deca u~e pravilan govor, ali i
scenski pokret, koji }e razviti wihove motori~ke sposobnosti.
Ipak ono {to je najva`nije jeste sticawe sigurnosti, koja }e im
pomo}i da ono {to nau~e predstave na javnim nastupima, jer }e im
to biti velika olak{ica u toku {kolovawa, naglasio je Cvetkovi}.
[kola glume, u kojoj je tridesetak najistrajnijih osnovaca, traja}e
i slede}i mesec, a po~etkom maja, ono {to su u woj nau~ili, glumci
}e pokazati na javnom ~asu, koji }e prezentovati pred svojim
sugra|anima.

L.S.

[kola glume na Radni~kom univerzitetu

Javni ~as u maju

Za razliku od prethodnih, ove godine Festival de~jeg stvar-
ala{tva u Prokupqu bi}e odr`an u aprilu mesecu, ta~nije od 7. do
11. aprila.

- Najtalentovaniji peva~i, recitatori i muzi~ari ima}e pri-
liku da poka`u svoje ume}e na ovoj manifestaciji, koja predstavqa
veliku radost ne samo za wih kao u~esnike, ve} i za publiku, koju
opet ~ine deca iz svih prokupa~kih osnovnih {kola. FEDES ima za
ciq podsticawe de~ijeg stvarala{tva i negovawe qubavi prema
umetnosti, istakla je direktorka prokupa~kog Doma kulture Tijana
Petrovi}.

Zajedni~kim sna ga ma
Doma kulture i Mu zi~ke
{kole „Kornelije Sta -
nkovi}”, ali i hora Doma
kulture i ove {kole, na
FEDES-u }e biti pred-
stav qe no 16 novih pesama
koje }e izvesti talento-
vani peva~i solisti. I to
nije sve. I ove godi ne ne}e
izostati koncerti kla -
si~ne muzike i narodnog
stvarala{ tva.

Ovaj raspevani kara van
bi}e gost Kur {u m li~ana i
Bla~ana. Na - j boqe }e i ove
godine sa~ekati nagrade, a
najtalentovanije o~ekuje
vikend u odmarali{tu Tur-
isti~ko – sportskog centra
na Belom Kamenu.

L.S.

[esti Festival de~jeg stvarala{tva u aprilu

FEDES traje na
veliku radost dece

I DAJE SE u zakup na odre|eno vreme javno gra|evinsko zemqi{te,
radi parkirawa i iznajmqivawa de~ijih rentakar automobila i to :

4. lokacija br. 4, na Trgu topli~kih junaka (ispred robne ku}e).
- lokacija se koristi u vreme od 10 - 22 ~asa.                          

II Rentakar automobili se postavqaju u svemu prema uslovima izda-
tim od strane JP Direkcije za izgradwu, urbanizam i stambene
poslove op{tine Prokupqe. 
III Pravo u~e{}a imaju preduzetnici koji su registrovani za
obavqawe delatnosti zabavnih parkova-de~iji autodrom. 

Na licitaciji za davawe u zakup javnog gra|evinskog zemqi{ta
za postavqawe de~ijih rentakar automobila, nemaju pravo u~e{}a
lica koja po osnovu zakupa gra|evinskog zemqi{ta imaju neizmirene
nov~ane obaveze.
IV Javno gra|evinsko zemqi{te za parkirawe i iznajmqivawe
de~ijih rentakar automobila daje se u zakup za period od ~etiri (4)
godine.   

Po isteku zakupnog odnosa, ugovor o zakupu se ne produ`ava, ve}
se ponavqa postupak licitacije. 
V - Po~etna cena iznosi 500,00 dinara po m2, odnosno po jednom au-
tomobilu mese~no.

- U slu~aju rasta cena na malo vi{e od 10%, vr{i}e se
uskla|ivawe iznosa zakupnine, u skladu sa statisti~kim podacima

objavqenim u Slu`benom glasniku RS.
VI U~esnici licitacije du`ni su da pre po~etka licitacije, na ime
u~e{}a na licitaciji uplate garantni iznos od 8.000,00 dinara na
blagajni Op{tinske uprave Op{tine Prokupqe (kanc. br. 29).
VII Licitacija }e se odr`ati 7.5.2014. god. (sreda), sa po~etkom u
11,00 ~asova u prostorijama Odeqewa za urbanizam, stambeno-komu-
nalne poslove i gra|evinarstvo Op{tine Prokupqe.
VIII Licitacija }e se sprovesti ako su prisutna najmawe dva lici-
tanta, za svaku lokaciju.
IX Licitaciju }e sprovesti Komisija za dodelu javnog gra|evinskog
zemqi{ta Op{tine Prokupqe. 
X Po dono{ewu odluke o dodeli u zakup javnog gra|evinskog
zemqi{ta Op{tina Prokupqe i u~esnik licitacije, kome bude us-
tupqena lokacija, zakqu~i}e ugovor o zakupu, kojim }e bli`e reg-
ulisati me|usobna prava i obaveze.
XI Odluka o dodeli lokacije bi}e istaknuta na oglasnoj tabli
Op{tine Prokupqe i JP Direkcija za izgradwu, urbanizam i stam-
bene poslove Op{tine Prokupqe.
XII Sva bli`a obave{tewa u vezi sa oglasom mogu se dobiti u Ode-
qewu za urbanizam, stambeno-komunalne poslove i gra|evinarstvo
Op{tine Prokupqe (kancelarija br. 4).

Op{tinsko ve}e Op{tine Prokupqe, na osnovu ~l. 96. Zakona o planirawu i izgradwi (,,Sl. glasnik RS,, br. 72/2009, 81/2009),

~lana 8. Odluke o postavqawu mawih monta`nih objekata na javnim povr{inama na teritoriji op{tine Prokupqe (,,Sl. list

Op{tine Prokupqe,, br. 4/2003),  raspisuje

O G L A S

O DAVAWU U ZAKUP NA ODRE\ENO VREME JAVNOG GRA\EVINSKOG ZEMQI[TA RADI PARKIRAWA

I IZNAJMQIVAWA  DE^IJIH RENTAKAR AUTOMOBILA
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